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Memorandum

To : SAC, DETROIT (281A-DE-67821) (P) (C-8)D 5/14/93

S

Subject: HOFFEX

Re "HOFFEX" conference held at FBI Newark on 2/24/93.

SAC JAMES ESPOSITTO of the Newark pivision arranged and

directed referenced conference. SAC ESPOSITTO advised Detroit

Newark would prepare a conference summary and forward it to

Detroit for review and concurrence. Following positive

acknowledgement, said communication would be directed to FBI1HQ.
j5lCc. To date, Detroit is awaiting Newark’s communication. .
SSAF has set Tuesday, June 1, 1993, for a follow=-up
contact with Newark to inguire about the summary status.
Additionally, Detroit received Newark airtel dated 5/7/93
prepared by SA stating Newark RUC’d captioned case. .
SA o A 8 on 5/13/93 regarding the matter. E
Sa stated the case appeared on his file review sheet, g
however, he did not have any leads. Subsequently, SAH
supervisor advised him to sent out referenced airtel which would
remove the lead. _

Detroit will await Newark’s summary.

T——————_.

1% ‘ /

HOFFA, Page 2041




Memorandum

To : SAC, DETROIT {281A-DE-67821) »(P) (C-8)Due 5/14/93
on - o2 (N

Subject: HOFFEX

b

Re FOI/PA requests on captioned matter.

_ on 5/1/93, the Detroit Free Press reported they lost
their appeal to unseal the FBI’s HOFFA file. Following this, the
reporting Agent contacted SSA S, Legal Counsel, HQ,
extension SSA reported the DICKERSON case (EFree
Press) in e 6th Circuit was ruled in favor of the government.
However, Department of Justice will await final appeal before
taking any action. Additionally, the government is awaiting the
8th Circuit decision initiated by HOFFA’s daughter, BARBARA ANN

CRANCER of St. Louis.

TMC/TrmvV
(1) ) /}/wvv‘)




Memorandum

To : SAC, DETROIT((281A-DE-67821)) (P) (C-8)Dw 5/14/93
Y

Subject: HOFFEX

: Re Chicago airtel to HQ dated 5/4/93 addressing 23
dictaphone belt recording transcripts. 7 -

Sl& on 5/14/93, Assistant Section Chief, 0C/DO

1.

section #2, CID, HQ, a vised the reporting agent:

copies of the 23 dictaphone belt recording
transcripts will be forwarded to Detroit for

review.

HQ will maintain co jes of same and will be
reviewed by SSA bf HO.
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FD-302.{Bev: 3-10-82) ‘ , {;) ' i

-1 -

‘FEDERAL BUREAU OF INVEST!GATION

4/27/93

Date of transcription

On April 27, 1993, Special Agent (SA)
F_—conducted the following interview with , who
is employed by the Federal Bureau of I gaction ( in New

Orleans, Louisiana, on Squad #8. This interview was in reference
to her knowledge of JOSEPH K. FRANCE. - ’

g T

was previously shown a video tape of a
television series named "Current Affairs,” which -aired on NBC

on July 24, 1992, and featured a white male, not identified, who
claimed to have knowledge of the disappearance of JIMMY HOFFA.

- jdentified the male as JOSEPH K. FRANCE,

ljﬂ(;’ was also shown a copy of a Louisiana Driver's
License of a JOSEPH K. FRANCE, white male, date of birth -
December 21, 1922. %identified FRANCE as identical to
the FRANCE featured on above mentioned "Current Affairs”
television show.

Hindicated thatm by FRAN
du the period of approximately 1972 un=il 1 75,#
# a type setting house owned by FRANCE named COMP-O

AT, INCORPORATED, then located at 3926 Palmyra Street, New
Orleans, Louisiana. According to P FRANCE managed to
obtain large investments from well-known individuals to finance
this company which eventually went bankrupt. indicated
that - R

tated that FRANCE was a pleasant individual.
(last name unknown (LNU)} advised
t one time that FRANCE offered (LNU), who was
approximately eighteen (18) years of age a the time, money to
take nude photographs of him. also stated that she
believes FRANCE was eventually arrested on obscenity charges.

Investigationen 4/27/93 st New Orleans, LouisianaFie# 281A-DE-6782) - TR
< o -
J
by S GMN:kpp_- Date dictated 4/27/93
This document contains neither recommendations nor conciusions of the FBL. It is the property of the FBI and is loaned to your ageacy,

it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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281A-DE-67821

BIC

stinuation of FD-302 of — on  4/27/93  page 2

e L T cyised o QR > S
8 veli t FRANCE is turrently dodging the Internal

LRev@nue Service (IRS) and is now residing in Canada.

e e
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FBI

TRANSMIT VIA: . PRECEDENCE: CLASSIFICATION:

[3 Teletype O Imniediate {1 TOP SECRET
[0 Facsimile 3 ‘Priority [1 SECRET
{1 AIRTEL. .0 Routine - [0 CONFIDENTIAL
[0 UNCLASEFTO
3 UNCLAS '

" pate 5/3/93 °

TO%SAC: DETROIT (281A-—DE—67821)7..(-P)l (C-8)

(FORMERLY 183-1155)
FROM ¢ SAC, NEW ORLEANS (281A-DE-67821) (RUC)

SUBJECT : HOFFEX;
2 00: DETROIT

Reference Detroit airtel to New Orleans, dated
1/8/93: and telephone call between SA Detreoit,
and ASSA*, New Orleans, on 2!!!!!!

Enclosed for Detroit are the following items:

1.) FD-340 containing copy of the Louisiana _
Driver's License for JOSEPH K. FRANCE, white male, date of -
bt birth - 12/21/22, .

: z.i FD-340 containing interview notes of

3.) Originél and two (2) cop'rie_s of an FD-302 dated
4/27/93, reflecting interview of_ Squad #8
Rotor, New Orleans, La. )

o For information of Detroit, iewed the
~wcurrent Affairs" video tape aired on 7/22/92, featuring.a
white male, not identified, who claimed to have knowledge of
+he disappearance of JIMMY HOEFFA. ‘also viewed the
driver's license photograph of E, enciosed herewith, and
~dentified the individual .featured on the.video tape, . and the - .

' ‘;9%1 A-DE(p132 - I35

o um I ‘ mwing
@— Detréit (Encls. ?WJ SER e o

2- New Orleans "
GMN/kpp S MM.’ 17 ms’
(4) : 8t -- DETROIT

' 8

(D
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| 281A-DE-67721 . -
GMN/kpp '

individual pictured on the above-mentioned Louisiana Driver's
License, as one and the same, JOSEPH K. FRANCE. :

“owned by FRANCE named COMP O STAT, INC.

A check with the LOUISIANA POWER & LIGHT COMPANY
- ({LP&aL) was conducted for the address listed on FRANCE's .

driver's -license;=4936 Zenith, Number 313, Metairie, La., )
which indicated’ utllity service was dlscontlnued for FRANCE on~ = o
12/30/87, with FRANCE owing LP&L '$49.69. A utility check was
also conducted using FRANCE's Social Security Account Number

with negative results in the New Orleans area.

b The U.S. Postal Inspector's office was also
contacted in reference to any informatioa on JOSEPH K. FRANCE

on 3/4/93, also with negative results.

It should be noted that FRANCE's driver's license
expired on 12/21/92. A most recent check with the LOUISIANA . A
DEPARTMENT OF VEHICLES on 4/27/93, indicates that FRANCE ‘has :
not renewed his Louisiana Driver's License to date. s l

As all leads are exhausted in the New Orleans
Division, this matter will be considered RUD'd.

A
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FD-36 (Rev. 11-17-88)

FBI

1..."accid

TRANSMIT VIA: PRECEDENCE: CLASSIFICATION:
[J Teletype [ Immediate [0 TOP SECRET
[] Facsimile {1 Pricrity . [0 SECRET :
K] AIRTEL {1 Routine O CONFIDENTIAL

: . i ] UNCLASEFTO

0 UNCLAS
) Date 5/4/93°

TO : DIRECTOR, FBI

(ATTN: m ASSISTANT SECTION
Bk ¥, OC “SECTION #27 :CID)

FROM : SAC, CHICAGO ({E%ige (SQUAD 64)
SUBJECT : OJAMES RIDDLE HOFFA, Jr.;
ERISA
[~ . Reference Chicago telcal of SSA

to Assistant Section chief |G ¢/30/93-

Enclosed for the Bureau are 23 transcripts from 23
dictaphone belts alleged to have been retrieved from the '
summer residence of JAMES RIDDLE HOFFA, Jr., during
approximately 1976.

bl G ~on 4/28/93.ﬂ
‘ake orion, Michlgan, 48360, telephone number

) furnished transcripts from 23 dictaphone belts
( ‘recorded “in 1962 and 1965 and retrieved from the summer
residence of JIMMY HOFFA Circa 1976. advised that,

*1976, he .resided in Lake Orion, Michigan.
* had a friend by the name of ), "WIO,
 with his family, :
Sometime after the disappearance of JIMMY HOFFA, HOFFA’s wife
éﬂ{éd_!lelp them in cleaning'up the residence:prior to

in

sale. was cleaning out a room used as an office and -

ally discovered that 23 dictaphone. belts were taped.to

2 — Bureau (Enc. 23)

(- Detroit (Info)

"1 -~ Chicago :

MFT:bej : , : : :

(4) IFIA -4~ €782

53&!25@:};&3 a}:

L~

MAJE rﬂ 7 19'93

Approved: : 7 Transmitted
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N " - 156-0

the bottom side of drawers in a desk. Although q years

old at the time ,ﬂkept these dictaphone belts and did
‘nothing further with em until he mentioned their existence

during 1992. —, in turn, told
who relayed thils information to
UNIVERSITY OF ILLINOIS, 715 Soutl Wood Street,
Chicago, lllinois 60612, telephone
is a recent retiree of
professional relationship wit
over the dictaphone belte to ;
Franscribed them. Thereatter, notified the Chicago
Office of their existence and arranged for P to
deliver the enclosed transcripts to the Chicago Office.

BIC F advised that he has the 23
" dictaphone belts 1in his possession and, if necessary, will

turn them over to the FBI. He stated that he did not think
that the dictaphone belts were of particular value due to
their age and their content; however, he stated that, if this
information was of some value to an author or historian
interested in HOFFA, he would want to realize some value in
behalf of ) Therefore, he requested that the FEI
advise him regarding our analysis of these transcripts and if
there would be any prohibition in his offering them for sale.
He was advised that the FBI would respond to him regarding
their disposition and, thus, FBIHQ is requested to correspond
with dat an appropriate date.

~ pue to the volume of the enclosed material, its
datedness and its apparent irrelevancy to any pending criminal -
investigation, Chicago is. not reviewing it for content. '

S i o AP date of birth:
’and SSAN: oo .

, age !, currently resides in
, Lake Orion, Michigan, telephone L
" ) age P Lake orion, Michigan, '
‘has telephon r ) ) . .

ices negative regardin
 chicago FBI. Office has
for several years due to his.
assoclation wi eriminal justice programs. He has been
. ctive on law enforcement committees, on which Chicago
personnel have served, and enjoys an excellent reputation.

HOFFA, Page 2049




156-0

r The enclosed transcripts were transcribed b_
s SR, secrotary o N
C : .
_ FBIHQ is requested to analyze the enclosed '
transcrlpts and determine their importa 11y,
FBIHQ is requested to correspond with

regarding thelr disposition with an advice copy to Chlcago.

o Information copy being furnished to Detroit in view
of a matter relating to JIMMY HOFFA and, in the event, contact
with aforementioned individuals at Lake Orion, Michigan, is
requested.

3%
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FD-36 (Rev. 8-29-35)

. - s - b]gggc:)g»m

%
-TRANSMIT VIA: PRECEDENCE CLASSIFICATION
: X1 Teletype [0 Immediate {J TOP SECRET
- ] Facsimile [1 Priority 0 SECRET
' [ AIRTEL ] Routine [[] CONFIDENTIAL
' X] UNCLASEFTO
[0 UNCLAS

Date 5/24/93

FM FBI DETROIT (28lA-DE-67821) (P) (C-8)
TO DIRECTOR FBI/ROUTINE/ : L
ALL FBI FIELD OFFICES/QOUTINE./

BT

UNCLAS E F T O ' \D(\V

CITE: //3220// /

pass: ssAJjjSMIR. oc1/DB, SECTION #2, FBIHQ (INFO

ONLY) - ‘ ' i

_SUBJECT: HOFFEX; 00: DETROIT.

ON JULY 23, 1992, "A CURRENT AFFAIR" PROGﬁAM ATRED ON
NATIONAL TELEVISION WHERE AN UNIDENTIFIED INDIVIDUAL ADMITTED
TO'%EING INVOLVED IN THE DISAPPEARANCE AND MURDER OF JIMMY
HOFFA. THE INDIVIDUAL WAS SUBSEQﬁENTLY IDENTIFIED AS JOSEPH .
KENNETH FRANCE, WHITE MALE, DOB/POB DECEMBER 21; 1922, IN

MARYLAND, S5'10", 150 POUNDS, GRAY HAIR, HAZEL EYES, SSAN
T scL
&)
P

Approved: }#A/éb//l% Original filename: ST (D . 1)4’:‘-

1% YIIT WP Sy

n e A b e

/ i
Time Received' V/ Telprep filename: AT QQ& =0 . ;"—\'5 |
AP
MRI/JULIAN DATE: THA / 1A S sy OO0 W S _
FOX DATE & TIME OF ACCEI/I‘ANCE | A3 ' c i ?

e
LN LY
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~PAGE 2 DE 281A-DE-67821 UNCLAS E F T O
SRR 51 ¢606300A. FRANCE HAS AN EXTENSIVE ARREST
RECORD, HAVING BEEN ARRESTED IN GEORGIA, MISSOURI, KANSAS,
FLORIDA, AND LOUISIANA.
FBI LOUISTANA IDENTIFIED FRANCE AS HAVING A LOUISIANA
- DRIVER'S LICENSE WHICH EXPIRED ON DECEMBER 21. 1992. 'TO DATE
FRANCE HAS NOT RENEWED HIS LOUISIANA'S DRIVER'S LICENSE.
ADDITIONALLY, FRANCE HAD MAINTAINED A RES:DENCE AT 4936
ZENITH, NUMBER 213, METAIRTE, LOUISIANA. A UTILITY CHECK
REVEALED SERVICE WAS DISCONNECTED FOR FRANCE ON DECEMBER 30,
1987. AT PRESENT, THE WHEREABOUTS OF FRANCE IS UNDETERMINED.
RECEIVING OFFICES ARE REQUESTED TO CONDUCT OFFICE INDICES
CHECKS, LOCAL CRIMINAL HISTORY CHECKS AND ANY OTHER LOGICAL
CHECKS TO INCLUDE DEPARTMENT OF MOTOR VEHICLES TO DETERMINE IF . °}
A CURRENT DRIVER'S LICENSE HAS BEEN ISSUED OR ANY OTHER
INFORMATION WHICH WOULD LEAD TO A CURRENT LOCATION OF FRANCE.

BT

HOFFA, Page 2052
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0027 MRI 01747

AR RUCNFE FEIDE

DE FEIKC BOOOS 1472305

R LSRN

R 2722371 MAY 93 -

Eo FEI KANSAS CITY (281A-DE-£7621) (S29) (RUD)
E}a DIRECTOR FEI/ROUTINE/

SEI DETRQIT/ROUTINE/
- BT '

aMTLas

CITE: //33S0:50 9//

bl

A _ QCI/DB, SECTION #2, FEIHE.

Ti
P
(]
[43}
(L]
P
o

SURJECT:  HOFFEX:; Qui:DETROIT.
RE LeTROIT TELETYFE TO DIRECTOR AND ALL FIELD OFFIZES

DATED MAY 25, 1¥935.

oN MAY 27, 1993, CHECK OF MISSOURI UNIFORM LAW
ENFORCEMENT SYSTEM, ALERT (KANZAS CITY METROFDLITAN AREA
BOLICE DEFARTMENTS?, KANSAS AND MISSOURI DMy, FOIME, GENERAL

_INDICES AND CRIMINAL RECORDE UNIT, MISSOURI STATE HIGHWAY

FATROL (Wi-0SE RECORDE COVER ENTIRE STATE OF MISSOURIY WERE ALL

m o LY L VY

F31 — DETRIL
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FAGE TWX DE FEIKC 000S. UNCLAS
NESATIVE REGARDING JUSEPH KENNETH FRANCE. WELFARE "AND
EMPLOYMENT SECURITY CHECKS AT JEFFERSON CITY, MISSOURI WERE

NEGATIVE REGARDING SSAN FCOR FRANCE; HOWEVER, A TRANS LINION

TRACE REFCRT FOR SSAN -Z:ANE EACK TO JOSEFH K.
FRANCE, F.O. BOX 483, 7JACKSON, LOUIZIANA 7074%.

A5 NO INVESTIGATION KEMAINS AT KANSAS CITY, CASE
CONSTDERED RLC. | |
BT

0005

NINFNN

bo-
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0010 MRI OO1&2

RR FEIDE

DE FEIFX #0002 14207323

IR LI . /
R ZE0O2ZL14T MAY 93 -

=y FRI PHOENIX (2E1A-DE-67821) (RUD)

T FEI DETROIT/ROUTINE/

UNCLAL

TITE: /38T,

SUEJECT: HOFFEX; 0: DETROIT.

RE nsréutl TELETYRE TG DIRECTOR DATED S/25/%3.

N S/26/93, RECORDS OF THE ARIZONA DEFARTMENT OF FUBLIC
SAFETY FAILED TO DISC_0OSE AN ARIZONA ARREST RECORD FIR THE
SUEJECT JOSEFH KENNETH FRANCE.

aN S/267 93, éecnﬂns oF THE ARIZDNA DEFARTMERNT OF
TRA HHRTATIﬁN MOTOR VEHICLE DIVISION, DRIVER”S LICENZE
SZCTION, FAILED TO DISCLOSE AN ARIZONA DRIVERE LICENSE FUOR
" THE SURJECT JOSEFH HENNETH FRANCE.

ON S/Z&/9%, RECOADS OF THE ARIZOMA DEFARTMENT OF

%'&bé_@78;l—899
Z

-f - ij%{ J}Z?}Vﬁ;i} EQF; iﬁﬁﬁﬁiﬁﬂﬁﬁ;@iZE

MAY 27 1593
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FAGE TWZ DE FRIPX 000Z UNCLAZ

TRANSPORTATION, VEHICLE REGISTRATION, FAILED TO DISCLOSE ANY

VEHICLES REGISTERELD IN ARIZONA FOR THE SUBJECT JOSERH KENNETH
FRANCE. |
A DUERY OF PHOENIX INDICES FAILED T DISCLOSE ANy
INFORMATION CONCERNING THE SUBJECT JOSEFH KENNETH FRANCE.
EiNCE NG FLURTHER INUEETfGATIUN REMAINS AT PHOENIX, THIZ
MATTER IS CONSIDERED RLWC.
BT

o3

NIV
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$O11 MRI D0
RR FBIDE
LS FRIOM #0004 14214172

ZNB (S| RIRIRIAS

'

R4 MAY. 93

P
s

LKA}
i)

FM FEI OMAHA (2S1A-DE-&7321) (RUT)
T3 FRI CETROIT/SOUTINES
ET

LINCLAS

SUEJECT: HMOSFEX: Dd:  DETROIT. _ ?

e —

RE DETROIT TELETYFE TO ALL FIELD CFFICES DATED MAY 25,
& SEARCH OF THE DOUGLAS UOUNTY COMFUTER NETWORK, WHICH
HOUSES THE F\ECDRD% F THE tOMaHA F’DLI':—E DEF.ARTHENT AND THE

LoOUGLAD COUNTY SHERIFF'S QFFICE. BOTH OF OMAHA. MEZBRASKA,
REVEALEQ;ND REEOQD FOR JOSEFH EENNETH FRANCE.

DMV CHECKS THROWEH THE STATES OF IGWA ARD NEEBRASEA ALSD
CMET WITH NEGATIVE RESULTS.

INDIZES NEGATIVE.

Fa NV
El (i3]

LEARCH BEXED
-k;}“ E mC%iE%:ﬂ@]h

MAY 2 8 1353
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PAGE TWC DE FRIOM 0004 UNCLAS
THIS MATTER IS5 CONSIDERED RUC.
ET

=3004

NNNN-
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G0F  MRI Q1753
RR FRIDE

L

i

FEIEP,&OGOE 1420013

INR WO

EI EL FASO (221A-LDE-47321) {RLIC)

T
b 4
il

T3 FEI DETRD[T/RGUTINEK (-2

CITE: /7324077

S.EJZoT:  HOFFEX: Do DETROIT.

RE DETRDIT TELETYFE T THE DIRECTOR, MAY 235, 17%35.

FoR THE INFORMATION DF‘DﬁTRGIT. ON MaY 27, 1%%3,
COMPUTERIZED INZLIRY OF DPERATDR’S LICENSE FILE IN THE TEXAZ
CRIME INFORMATION CENTER DATAEAZE FAILED TU'IND;EATE TiXAS
OPERATOR-S LICENSE/TEXAZ TDENTIFICATION CARD ASSIGNED TO

JiSSEFH HENNETH FRAN;E.

oM MAY 27, 1973, REVIEW OF COMPUTERIZED CRIMINAL H1STORY

FILE oF TEXAS CRIME INFORMATION CENTER iﬁUICATED A CRIMINAL

HiSTORY RELATING TO FRANCE, HOWZVER, 17 WAS REFLECTED THAY THE

‘. | N TR -894
K \70?/77 o
; =
| > MAY 2 8 1553 .
F3i -nsTéfﬁq
P

Y
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PAGE TWO DE FEIEP COOS UNCLAS
RECORD WAS NOT COMPLETELY COMPUTERIZED. AND A MANUAL SZARCH
WiOLD BE REGUIRED.

SN FAY 27, 1993, MANUAL SEARCH OF THE COMPUTERIZED
CRIMINAL HISTORY DATABASE INDICATED THAT JOSEFH KENNETH
FASNCE, WHITE MALE, DOB DECEMEER 21, (922, AT MARYLAND, s 100,
150G POLNDS, HAZEL AND ERUHN-EYéé; AR ON AEDOMEN, ARRESTED ON
JANUARY 1€, 195c, BY THE SHERIFF<S CFFICE, DALLAS, TEXAS FOR
WHOLD® FOR ALTOONA, PENNSYLVANIA, HIGH POINT, NORTH CARDLINA
A0 CHARLATTE, NORTA CARGLINA. '

1T 1% NOTED THAT ALL ARRESTS EOTH FELONY AND FIRZT
CEFENIE MISOEMEANTRZ MADE EVERY CITY AnND CULNTY IN THE STATE
OF TEXAS ARE RECORDED IN THE COMPUTERIZED CRIMINAL HISTORY
OATAEASE. THIS IS A RELIABLE AND ACCURATE DATABAZE WHICH WILL
CONTAIN NOT ONLY DATA CONCERNING POSSIGLE DATA ARRESTS AND AN
INGIVIDUALS FLACE OF RESIDENCE AND EMPLOYMENT EUT ALSO ANY
GTHER FLACE IN THE STATE OF TEXAS THE INDIVIDUAL MAY HAVE
TRAVELEL.

S MAY 27, 1993, A COMSLTERIZED IN@UIRY OF TRANS UNION
ATLAS DATARASE INDICATEDR THAT AS OF OCTOEER, 1990, JOSEPH K.

FRANCE, c-:z:am’ RESIDED AT F.Q. BOX 453, JATHSON, &2

LOGUISIAMNA 70745,

HOFFA, Page 2060




FAGE THREE DE FEIEF Q00T UNCLAZ . ' p

ON MAY 28, 1593, A REVIEW OF APFROFRIATE INDICES AT
EL PASO OI0 NOT INDICATE ARY INFORMATION IDENTIFIAELE WITH

FRANCE.
ANY LEAﬁS GENERATEDR AT & RESLLT AFDREMENT IONZD
INFORMATION ARE EEING LEFT TO THE DRISCRETION OF DETRIOIT.
Wi FURTHER INVESTIGATIDN BEING CONDUCTED AT EL Fazi.
ET |

#O003

NN
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ﬂRI 01433

o022

" RR FBIDE

DE FBIES #uoo= 140&;

ZNR UULLL b 't.__ :
2b20a92 MAY 94 '5 $i;;/’i

FM FEI BDETUN (”SIA DE-67521) (RUC) - , o S LEl

TQ FRI DETRUIT/RDUTINE/ | | | |

- y . ‘

UNCLAS

CCITE: /7302077

'E:LiE:-!EI"T. HltFFEx- EID. DETRﬁIT.,
RE UETRUIT TT T EG:TDN ANU ALL DFFICE“ DATED QJJSI?E.f

A bEARLH OF BOSTON INDICE "WAS CUNDUCTED ANU; ROVED

NEGATIVE UN JGbEPH VENNETH FRANFE. AL‘

EGATIVE WAS A

MAS qALHUS TT BUARD OF FRGBATI“N AND DEPARTNENT UF HUTUR .

vEHILLEE SEAREH.

ET

#Q00T

NiNNN | A"m ¢ /%g/?‘} | ‘2!& DE.(o—fX&I-—SQST-
: . ‘(/ :é‘:; Eﬁmwzn E !

NAY 28 1&c3

— DETRM




0021 ‘ﬁRf?OiéQé

RR FEIDE

DE FBIJV #ooo< tae2

" INR uuuuu _ ;_,ﬂw;'.: |
R 2819 5*2 MAY 93 N .,3f b/%/1
-EH FET iAthﬂNVILLE (281A-DE- ~e7821) (RUIC)
~TO FBI DETRDIT tsa C-2) /ROUTINE/ .
E:T
UNCLAS

CITE: //3330//

bUBdELT. HDFFEX, - 00 DETﬁDrT'

RE. DETRUIT?TELETYPE To BUREAU‘aMAY ad,£ ‘“”

|'ExcEPT10N (OF - A
A‘HRDU HQ:HE TRANS UNTGN CREDIT‘INFGRMATIUN

HAT . \.EEI"EFH K. FRANZE HAL AN

ADDRE s -OF POST OFFICE BUX 53, JACKZON, LOUISIANA, 7074€.

THIS INFORMATION:WAS HATED OCTOBER, 1990. ' T .
C;fﬁi, s pf 7i7 )

S— e — . ——

a'zm be‘ GTRigag |
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0oz6 MRI O1S77. <

RR FBIDE””
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FM FET 2814~ ~DE-67821) (RUC)
Tar FEI nETRd_T'caa1A “TE-&7821) JROUTINE/
BT
LINCLAS

CITE:  //3010/7°

SUBJECT: HOFFEX; 003 DETROTT

RE nETﬁdiTﬁ%éLEthé-nﬁT, 5125/9;."

A REVIEN aF" wa YURK AND: VERHUNT DRIVER’C L ICENZE. CRIMINAL -

HISTORY, ALDANY FUIM¢ AND uENERAL INDILE NEGA fVE, REGARDING -
JOSEPH KENNE!H rRANlE, NHITE NALE, DOE- DEIEM[tR 21, 1922,
BT L

#0003

QUADE _(:"7%;;? 897

P

NAY 28 1983 .
,F“' = DETRO;{){-.
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-

Bic

2

281A-DE~R-67821

MAG:mag

Alabama:

The following inv
Investigative Assistant (IA)

On May 26, 1993,

systems by IA

inquiry was conducted utlllzlng the Alabama Criminal Justice

estigation was conducted by

PR

no arrest records were located through
a records check of the below listed law enforcement agencies data

BIRMINGHAM POLICE DEPARTMENT

MUNICIPAL COURT - CITY OF BIRMINGHAM

JEFFERSON COUNTY SHERIFF'S OFFICE

on May 26, 1993,

at Birmingham,

an Alabama Driver's License (ADL)

Information Center (ACJIC) regarding subject.

subject.

Inquiry was negative.

Oon May 26, 1993,
was conducted utlllzlng the ACJIC regarding any vehicles

registered to sub]ect.

an Alabama Vehicle Registration (AVR)

Inquiry was negative.

Birmingham Foims and General Indices negative regarding

~$~\UQ—J—‘ (ol L2l -89E

SEARCHED.

INDERED.

 {seaut

FBI - DETAOIT

mw

JUN ‘G 11983

[
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RR. RULNFB FEIDE

3 FB ™ #0004 15"""
zxv EEEEE )
R_QiElSéZ N 9E

FM FEI ;AMPA {285A- DE 1155) (3R, S) (RLIC:)

0 EIREFTGR FEI/RHE/}ﬂE/

FEI DETRGIT (221A-DE-67E21), (C-E)YRDUTENE/

ET
UNCLAS E F T O qF’/
“CITE: /7383077 -'/\? 3

b1}
>
iy
1]
L 1]
0
]

“HBJELT'V HUFFEX, én“'nETRUIT.
. R:FERENCE BETRHI_

DATED /”q/9s.

A RLVIEH UF FLGRIDA DR’VER'i LICENSE RELﬂRD

VEHICLES EhIqTERED TG JGQEPH hENNETH ERANFE

-

DEFARTMENT AND THE HIQLSBURUUbH COUNTY EHERIFF =

2 ‘;/ff

::_:;.- QCI-OE, SECTION 2,

TELETYFF Tﬂ E”REAH AND ALL

FEIHD.

[}
lTI :
X |‘|

OEFIC
, AT WELL AS e

MOTOR VEHIELE REGI-THATIUNQ FAILED TO REVEAL ANY- LIIENCE R -

DHE V1221722,

A REVIEN DF RECGRD“ MAINTAIRED AT THE TAMFA PDLIPE

GFFICE,

aam ,‘b€ (,rragl QOO
Sm!:&ﬁ"&% ) E Z
JUNOY 1983 .
F5i c;rnaﬁ\;gf/ _
| o

WAVAR o
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RECICIREI':“ DF.THE TAMF’A ELEETRIC LCIMIJAI‘MY AN A REVIEW s THE

.'REDI REAL EHTATE INDEX FiOR HILL SEOROLIGH DDUNTY FLURIBA FAILEB
lG REVEAL ANY PRDFERTY IN THE NAME GF JHSEFH KENNETH FRANLE.-- =
AN INL!UIRY THRHHﬁH TRAI ‘E REGARDING: -JEIE-EF’H KENNETH FRANLE. b?,

':AN” RI:UEAU:EI ANY INGUIRY. DATED 10/90, WITH THE 7

ADDRESS®OF F.0. pOX 483, IAI KSON, LUUI“IANA, 70742, NGO OTHER | -

gl
iy

ENT *LtIRIE‘: WERE ON FILE.
IN VIEN l"iF Trlt: FACT aLL REGUESTED INVL-_‘:T GATIUN HA" EEEN

CONDUICTED AND REPORTED ON, THIS MATTER IS CONSIDERED R Joem I _— i

ET

#0004 -

[
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garunétxon:abnftéd;at 1522012 i . R :
0018  MRI.01002 . = .

'fRR FEIDE
DE FEINF #000@ 1522012
‘ ZNY_EEEEE
R 0119547 JHN o3
_ v
FM FEI MINNEAFOLIS (231A- DE~ ~£7821) (RUD)
To FRI GETROIT/RCUTINE/
ET
UNELA: EFTQ

_ CITE: /7383077

" SUBJECT: HOFFEX; O0: DETROIT.

| RE OETROIT.TELETYFE TO THE, BUREAL AND ALL FEI FIELD
:ﬁFFICEc-DATED‘=/25/9d.' ' h51c;_fj ‘ ' '1 B¢

GN 0/1/9.;, 1A —ANB o §= ANALVwT_

_CUNDUCTED FDIMS -ANE GENERAL INDICEC CHErhu REuARDINh JOSEFH
KENNETH FRANPE, ‘WITH NEGATIVE RESUL!S. MLNNEEUTA CRIHINAL
HISTORY CHEDVS AND "MINNESOTA DEPARTNENT F MUTDR VEHIELE

- CHECES DEVELGPED ND REPURD IEtNTIFIABLE WITH lﬂaEPH hENNETH

"FRANCE. .

AS NI LEADS CUTSTANDING, MINNEAPOLIS CONSIDERS THIS

Qam bE- bﬁB&l-QOI

JUN‘U | 1993

-

BX
F3l — nrTech

ALY




e R L L N e tr LY

et



‘0CY/DE SECTION 2. .

hENqDRLEAN UN MAY d?, 1°?3.

GN MULY :d; 1v9¢ “A EURRE“

THIS ’NDLVIDUAL NA“

s aambemaav%:z"

m:' |
JUNU‘ 1533

sy

JRW

__,/. T
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H.DELEMBER 21, 193z, IN MARYLAND;V

HAZEL EYE SDCIAL SECURITY b'sz_

' PUUNDS GRAY HAIR,

FBI NUMBER EOEZ00A. FRANr- HAS AN

FPI NEH DRLEPN‘ IDENTIFIEZD FRANCt AZ

VIN: OUIQIANA BRIVER-S LICENSE .WHICH EXPIREL ON DECEMBER
:1 '1_’??' ND-{:,-*.",“.S NQT EEEN RENEWED SINCE. FRANCE HAD
'MAINTAINEDA-RESIDENCE AT 4534 ZENITH, NUMEER 213, METAIRIE,
LOUTSTANAY A UTILITY CHECK REVEALED SERVICE WAS DISCONNECTED
FOR FRANCE ON DECEMBER 30, 19¥27. FRANCE’S WHEREAEDWUTS ARE
_CURRENTLY LNKNOWN, | | o

INFORMATION PROVIDED EY THE FOSTAL IméngTa.fg CFFICE,
NEW ORLEANS, LULISIANA, REFERENCE'PG*::ELEQAﬁpREss FOR FRANCE -
a3 PRHVIDED EY DETROIT: FDCT OFFICE BOX 483, JACKEON, |

UUI‘IANA. INWICATES THI’ ADDRE 5 NAb PREVIUU LYTASSIGNED'Tq&ﬁ .

JEC‘EI CTEVEN:, WHO IS DECEASEL.  THIS FDE-T .‘CVIVFF;I'E.E BOX IS NOW:.: -

BEING USED BY » RS TN (

ROUGE, LDUISIANA._ o o S Y [

A CHECK WITH THE LUHISLANA DEFARTMENT UF MHTOR VEHILLEw

REVEALS A VALID DRIVER-S LICENS UED T—
* JACKSON, .LOUISIANA 70748,

R HOFFA, Page 2073




DICES' AND NEIC CHECKS CONDUSTED ON' STEVENS: WERE

_§N$¢A11VE COCAL CRIMINAL CHECKS REVEAL TWO ARREGT FOR

hISTRUBING THE-PEAPE IN 1962 AND
NEN URLEANS, AT BATON ROUGE, LOUISIANA:

INTERVIEU —RgsAR[-ING HiS KNTWLEDGE, IF ANY,

| OF THE' WHEREAEDUTS 0F JOZEFH KENNETH FRANCE, AND FROVIDE
NOT TO MENTION THE

1972,
AILL LOCATE AND

RESULTS TQ DETROIT. DATOM ROUGE Iz ARVIZELD

'HUFFA INVE’TIHATIHN A= THE REAZON FOR ATTEMRPTING TO LOCATE
FPAN':._ F
NEH URLEAN AT NEW URLEANa, LOUISTIANA: HILL ATTEMPT T2 -

: DI'ATE AND INTERVIEwm::rF FRANCE, m

BT

#0006

NANNN

HOFFA, Page 2074
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B FD-36 (Rev. 11-17-88)
; ' FBI
TRANSMIT VIA: PRECEDENCE: CLASSIFICATION:
[J Teletype [ Immediate {1 ToP SECRET
[ Facsimile 3 Priority [O SECRET
X] AIRTEL 7 Routine O CONFIDENTIAL
’ [J UNCLASEFTO
O uUNCLAS
Date 5/26/93
TO : SAC, DETROIT (281A-DE-67821) (C-8)

=~ 4~  FROM ::r?/é“'gﬁﬁm'rfm (281A~-DE-67821) (RUC) - S

SUBJECT : HOFFEX
00: DETROIT

Re Detroit teletype to Bureau, 5/25/93.

Inquiry with the NORTH CAROLINA DEPARTMENT OF MOTOR
VEHICLES (NCDMV} through the DIVISION OF CRIMINAL INFORMATION
(DCI), CHARLOTTE DIVISION, 5/25/93, was negative for any
drivers-license .issued or vehicles reglstered to JOSEPH . B
KENNETH FRANCE in the State of North Carolina. . F

Review of criminal records through DCI, 5/25/95
was likewisernegative for any record of arrest identifiable.
with™ FRANCE n North Caroclina. '

Charlotte general indices and FOIMS negative.

- Detroit . .
~ Charlotte . ) a
IO IBIR-DE-(TB2-A0D
_ smﬁﬁgzgtizz gﬁig;==‘_
 JUNO 31993
FBI — DETROIT ., :T//
T
Approved: " Transmitted 7 Per

{Nurnber) (Time)
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FD-36 (Rev. 11-17-88)

o ' FBI
TRANSMIT VIA: PRECEDENCE: CLASSIFICATION:
[J Teletype ] Immediate 1 TOP SECRET
3 Facsimile O Priority ] SECRET
AIRTEL O Routine [0 CONFIDENTIAL
: {1 UNCLASEFTO
O UNCLAS
Date 5/27/93

AC, MOBILE (281A-DE-67821)

oM : SAC, DETROIT (281A-DE-R67821) (RUC) —~ ™™
SUBJECT : HOFFEX
(00: DETROIT)
Re DEtel to Mobile, 5/25/93.

The following individuals were contacted with
" negative results regarding an arrest record for subject:

ecords Section

b’g Mobile PD

Mobile, Ala.

C—= Records Sectlon‘
Mobile PD
Mobile, Ala.

. Subject does not have an Alabama DL or vehicle '
- registered in Alabama.

Mobile indices negative re subject.

f@) - Detroit

.2 ~ Mobile , ) .
RLW/ecd : . !
(4) GBIy TE- LB -Ap4
Py e
JUN Q41993
FEl — DETRO (09
J; 5 7A)
7 ﬁ I
Approved: Transmitted - Per

{Number) {Time)
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FD-36 (Rev. 11-17-83)

. J FBI

TRANSMIT VIA: PRECEDENCE: CLASSIFICATION:

[} Teletype (] Immediate ] TOP SECRET

EJ Facsimile (] Priority 71 SECRET

Rl AIRTEL O Routine ] CONFIDENTIAL
1 UNCLASEFTO
] UNCLAS _

" Date 5/28/93
TO : SAC, DETROIT (281A-DE-67821)

: 7 SAC, 'ST. LOUIS®(281A-DE-67821) (RUC)

HOFFEX;
00: DETROIT

UBJECT

Re Detroit teletype to Director and All Field
Offices, dated 5/25/93. -

On 5/27/93, Special Agent (SA) “7
g

FBI, St. Louis, Missouri, checked the records of the followin
for information relating to JOSEPH KENNETH FRANCE, white male,
DOB/POB 12/21/22,#in Maryland, 5'10", 150 pourds, gray hair, ’

hazel eyes, SSAN FBI #606300A, however,*all met

s with negative results- ' — 4.2
1) St Lou15 FBI office General Indices, FOIMS, and OCIS;
2) State of Missouri Uniform Law Enforcement System
(MULES), '
T 3) National Ciime Information Center (NCIC),
4) State of Missouri Regional JUStJ.CE Informatlon System
5) State of Missouri Department of Revenue {MDOR) Motor

Vehicle and Driver's License, and
76;) NEXIS/LEXIS Informatlon Systems.

'No further investigation remains to be condiiCted by the
St. Louis Division, therefore, this matter is belng RUC'd.

@- g:trglt' . &8!1% ]bg_._ (0‘7
- . s} s i C|
" GJW:bjd - mmﬁi}i;;;f“
(3) 1x -
’ JUN 0 4;993-

>r-_qos

F l'jﬂl - DETROIT lggﬂ

Ai)proved: Transmitted Per
} " {Number) (Time)

HOF FA, Page 2077




Y
B .
kd
y

0035 MRI CL?35Z
8% FBIDE |
GE FERIMW #0013 1532Z32:
INR UL
ROQ223217 - JUN 55
Fit FBI MILWALKEZ {281A;9E4115f} AIC)
To FEI DETROIT (Z21A-DE-&7821) /RIUTINES
LRCLAS
C.TEr FARATGSS
;E;i_iE.._lE-E:T; HOFFExX: 0: DETRZIT.
A% DETROIT TELETY#E, DATED S/ZS/%3, CAFTIONZID 4% ABOVE.
REFERENCED COMMUNICATION REMIESTED RECIFIENTES TO CONDUCT
SEFICE INDICE:S CHEDES, Lodal CRIMINAL MILDTORY CHECHE, AMD AlNY
OTHER LOGICAL CHECKES TO INCULUDE GEFARTMENT OF MOTOR VEHICLES
CoMvy, HEGARDING COTESH FKENNETH FRANCZ.
Fbﬂ THE INFDHNATIdN 2F DETRDiT, CHECEZ OF HILUAUHEE
..HEECEE, ﬂl&CDNEIN UHQ, AaND THZ STATE OF WISCIomMSIN TRoMe

INFORMATION BUREALY FAILED TO REVEAL ANY INFORMATION

NENTIFIAELEWITA UOSEFH KedNETH SRANCE, [0E 12/21/22.

oA - o T8R-GO
/)«ZQ il 6/5/7} . | &am;b_e - .

bz: SER

JUND2 1333
£ — ooraam)

¥ 7
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TNFORMATION COMMUNICATTON Date: 06/02/93

FROM: ?\?b sﬁ, MEMPHIS (183A-DE-R1155) (RUC)

covmcr: RN SYC_

TO: [A{, DETROIT (281A-DE-67821)
c-8
TITLE: HOFFEX;
00: DETROIT
RE: _ ‘Detroit teletype 5/25/93.
PORPOSE(S) : To advise the following checks “Were negative in

Memphis Division regarding JOSEPH KENNETH FRANCE: indices;
FOIMS; local arrest checks; and Tennessee Department of Motor
vehicles, including drivers license records.

| |
QEIR-DE-CTR | -F0T
ST R W
P wﬁr@"ii
SECQF L
{ ii— GETAROIT P
1 - File # 183A-DE-R1155 ! %}ﬂ

1 - Working Copy
MCP:mcp (4)
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FD-36 (Rev. 11-17-38)

FBI
TRANSMIT VIA: PRECEDENCE: CLASSIFICATION:
3 Teletype {1 Immediate O TOP SECRET
"0 Facsimile ‘ (O Priority (1 SECRET
Xl AIRTEL {J Routine ] CONFIDENTIAL
] UNCLASEFTO
] UNCLAS

Date 6/3/93 °

.t SAC, DETROIT (281A~DE-67821)

. T0 B
FROW/MAC, PITTSBURGH (281A-DE-R=67821) (RUC) ™

SUBJECT : HOFFEX:;
(00: DETROIT)

Re Detroit teletype to the Bureau and all offices
dated 5/25/93.

A check of Pittsburgh Division indices was negative
for any information identifiable with JOSEPH KENNETH FRANCE.

A check of records of the Pennsylvania Department : !
of Motor Vehicles (DMV), Pennsylvania State Police (PSP), - -
Harrisburg, .PA, wasinegative-for any driver’s license data
identifiable with JOSEPH KENNETH FRANCE, DOB: 12/21/22.

In addition, a check of records of the Pittsburgh
and Allegheny County Police Department, Pittsburgh, PA, were
negative for any arrest information identifiable with JOSEPH
KENNETH FRANCE, DOB: 12/21/22.

. "In view of the above, Pittsburgh is conducting no
further investigaticn and placing this matter <in an RUC

status.
o o : | - _. _ 759[+_C1055
) Detroit &8‘% B
2 - Pittsburgh - o SHIALHER
VEM/v1 ! e
b | |- ogun @718
L
VApproved: | Transmitted Per

(Number) {Time)
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> CLASSIFICATION:
[C1*TOP,SECRET;

[0 CONFIDENTIAL"
CJ'UNCLASEFTO

18 ,Iz-
el

3
e

Approved:

Transmitted

. (Numb.;rjl . (Time)




D005 MARI QL07
RR FEIDE FRING

FEisA %0001 (31331

Kt
My

A O7174G7 JUN wE V//

=M FET RICHMOND (231a DE-A7221) (RUCD

3

TETROI

Lt

T FER (IEia GE-£7E21) I ARIUTINES

[
I

FEI WEW GRLEANS (3 /ROUTINE/
&7
UNCLAS

L iTE: /371077

UBJECT: HOFFEX: 0: DETROIT.

RE OZTROIT TELETYFE TO THE BURZa DATEDR MAY G, 1w,

ﬁN JUNE 1, 1ERE, A‘CGMPUTEHIZED SEARCH OF THE RECIORDE OF
TAE [EFARTMENT OF MAOTOR VERICLES (OMV:, RICHMIND, VIRGINLA,
FAILEQ.TD—DIEDLDSE.ANY RECORD 0N JOSEFS FRANCE.

ThOLINE 1, 1973, A SO-STATE eV SEARTH DISSLBSED‘AN
INDIVITHAL =Y THE NAME OF JOSEFH KU FRANCE OF 4934 ZENITH
SLMBER ZL3E, META?RIE. ;QQISIANA TOOGn .,  FAANCI HAS A LAaTE GF

TIETH OF DECEMEER 2i, 1¥23 AND IS DESCRIZEDR AT A malL (g _
aam..bé—(ﬂegn-qfo
al: : .

—

INDEXED -

ERIACZE

JUNO7 1993

/
FB! — DETROIT .~

! .
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v I

RAZE SHOMNY, WEIGHING 145 FOUNDS, FIVE FEET NINE INCHES TALL, ™~
zozia szeoriTy acconnt NoveR GNP France qaz an
EXPIRED GRIVER’S LICENZE IN LOUISIANA.

O JUNE 7, 1993, A COMFUTERIZED ZEARCH OF THE RECORDE OF

THE CREDIT EBUREAII, INCORFSRATED, RICHMOND. VIRGINIA, FAILED TD_ )

. X i
DISTULOZE ANy CREDIT FOR SRANCE. ‘ ‘J/ '
=27

001

[R13UATHN
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OE FEISC #0005 1S90%57
AROGS0Z427 JUN PE //
=M FEI SACRAMENTC (231A-DE-£7321) (RUD:

T3 FeI BETROIT/ROUTINES

£ FAZT20/77

FAZS:  DETROIT (-2).

GUBJECT: HOFFEX; f9:  DETROIT.

REFERENCE DETROIT TELETYRE DATED MAY 25, 1973

ON JUNE &. 1953, A CHECH OF SACRAYENTO GENERA. AND
COMPUTERIZED INJICES, AS WELL AS LOCAL CRIMINAL HISTORY CHECKS
AND, TALITORNIA DEPARTHENT 2@ MITOR VEHITLES CHECKS, RIFLECTED

NC RECCRD CONCERNING JOSEPH KENNETE FRAMCE, DOE: DECEMEER =1,

[ ]
I

1
fm

S WIEW 3F THE AGLVE, NG FURTHER ALTION REMAINS TG

TAEEN AT SACRAMENTT AND THILS CaZE IS EBEING FLALZED IN AN RUC

Rk

o e =
~ JUN o8 1983

FBl — DETROIT%/

s
U

28R DT o

\k}‘ i , | | b
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Memorandum

To : SAC, DETROIT (281A-DE-67821) (P)(C-8) Duc 6/8/93

e+ s QRN )

Subject: HOFFEX

Re Hoffex conference in Newark,- New Jersey on.2/24/93.

on 6/4/93, SAC JAMES ESPOSITTO of Newark Division
advised the writer, due to the TWIN TOWER bombing in New York
city, reference conference sunmary report has been placed in
abeyance. SAC ESPCSITTO stated the report will be completed
within 60 days and forwarded to all conference attendees for
review prior to submission to HQ. :

- TMC/ahw
(1)

1%

’ 7 ' HOFFA, Page 2087




FD-36 Rev. 11-17-38)

_ FBI
TRANSMIT ‘VIA: PRECEDENCE: CLASSIFICATION:
[} Teletype ' [J Immediate ] TOP SECRET
] Facsimile ] Priority [1 . SECRET
: AIRTEL [0 ‘Routine ] CONFIDENTIAL
' : ] UNCLASEFTO
O UNCLAS
pate 6/7/93
TO . SAC, DETROIT (281A-DE-67821) (C-8)

) ce .
FROM : s"gc, 4«% (281A-DE-67821) (C-4) (RUCQ)

'SUBJECT : HOFFEX;
00 : DETROIT

Re: Detroit teletype to the Director dated May 25,
1593. ' - '

For the information of Detroit, a check with the
New Jersey Department of Transportation jproved negative for
the .name JOSEPH KENNETH FRANCE. - There:were no recent local
arrests in FRANCE’s name; similarly, OCIS information was also
dated. In addition, indices at Newark was checked with )
negative results. .

fnasmuch as all logical investigation has been
completed at Newark, this matter is RUC’Ad.

Detroit SEA

RO’” " INDEXED
1 - Newark ounf X
CRS/crs ' o 5 ﬂf—%-E
(3} : | . Jun 101993
FBI — DETROIT M :
7
Approved: Transmitted Per

IBIA-TE-IRR-A1F

(Namben)  Time) —
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N owE - \/

S FEI OCLEVELANG (ZE1A-GE-£75410 (R

TO OFEI DETROIT tntA-DE—£7521) (D-2) /PRIORITY/

CJaTf: o ATTh: :z;:z;.a_—, CE /DR, SECTION #2, FEIAD

SURJECT:  HOFFEA; O0:  DETAROIT.
RE DETRDIT TELETYFE- TG TIRECTLF WITH CORY FOR CLEVELAND

GaTIh SSETS Y.

1l

4 RECORD SEARCH WAS CONCUICTELD Ex THE TLEVELAND, IO,
POLICE OEFARTMENMT AND THEIR RESFECTIVE DIVISIONE RE ABOVE
NaME .

AL WNAME (S) ABIVE MET WITH NESATIVE SESLTA. _ &5“51-—'1\- :— -69789!’6“4

=

THE FILES 0OF THE CUYARIGA COUNTY, OMIL. SRERIFFS




SAGE Tel CE FBICV OCOS UNCLAS EF T G

WERE ALZ0 SEARCHED, AND ALTO MET WITH NEGATIVE RESULTS.

b

ALSO MET WITH NEGATIVE RESULTE.

Nidiulv

= e VT s Ay L -

ZELRICH OF THE CLEVELAND INDICES RE ALBLVE

INDIVIDLSL
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OE FEIAT 50014 1572248 ‘ |
ZRR LU o R . o
R 0821597 JUN' 93 o// - : ' I T
R FET ATLANTA (251A—h5—é792i3 CRUE) . | | .
T2 FEI nETéﬂIT/RﬁUTINE}

- o .

UNCLAS

pESpwe

CITE: //3040:50 &/7

“UBJ HHFFEX, GO DETRDIT.

RE DtTRﬂIT TELETYFE" TU THE . LURCAU, d/ﬂﬁ)_f'

ATLANTA DIVI IUN UNAELE TD LﬁrHTE ANY. INFURNATIDN

"RE Dle THE ‘CURRENT L!‘lEATIDN LEF g l“EF'H KE N\l TH FRAN: E,\ NHITE
HALE,-DQB. 1“/ 1 /22,
IF AT;ANTA MAY EE-GFVFUR?HER'ASSIETANCEHIN THIS ﬂ T;ER,

FLEASE DD NOT HESITATE T CONTACT US.

m

UL

&%HQAEE’ (ﬁ%al q;s

i e fHf

Tty Y

;4

HOFFA, Page 209,
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- , FBI
TRANSMIT VIA oo _PRECEDENCE: ., .- CLASSIFICATION:
1 Teletype © T [ Immed:ate C M QP SECRET
[ Facsimile: - %7 @ i[J.Priority. - -] SECRET '
ATIRTEL : .-[J-Routine : .. [0 CONFIDENTIAL
L ] UNCLASEFTO
{1 UNCLAS "

Date 6/8/93

o iy

FROM Gyi '

SUBJE OFFEX; °
¥ RICO:

'~ 00: DETROIT

.‘

i'iiairm (28 1A-DE-67821) (C-8)

ILADELPHIA (281A-DE-67821) (SQ-1) (RUC)

Re Detroit’ teletype to Dlrectcr, et al, 5/25/93,
captloned as abcve o ) ,

- Phlladelphla 1nd1ces check conducted on the name ] f
JOSEPH; KENNETH ¢ ‘FRANCE ;" Date of Blrth (dob) 12/21/22, with. '
ve” results._

L PHILADEL IA POLICE DEPARTM'ENT (PHPD) and _

PENNSYL\{ANIA STATE “POLICE {PSP) check 'j‘conducted on JOSEPH
% dob¥: 606300A, Social Security
3 negatlve. ]

o onwealth Law Enforcement Assistance Network
(CLEAN) check Of PENNSYLVANIA DEPARTMENT OF MOTOR VEHICLES for: _
1nformatlon on JOSEPH* KENNETH FRANCE dob 12/21/22, felled to

As . no further 1nvest1gatlon remains in
Phlladelphla, this matter is being con51dered RUC.‘

| ' C’JQHQ DE- LJ?*BC;I—Q[ lle

sznm&’fu T

@— Detroit (281A-DE-67821)
- Philadelphia (281A-DE-67821} (SQ0-1) JUN 101993 :

FAW: faw , Fl — OETROIT O__

(3) — /l . ) ,
‘Approved: Transmitted Per _ -

{Number) (Time)
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ol H.*_

RR FBLDE

TEIASDE-G7521) (RUC).

70 FBI DETROIT (281A-DE-£7821) (C-8)/ROUTINE/

LNCLAS E F ;'b

CITE: //u? 0//

SLBJECT: _‘,«-HﬁFFEZ 00 D[—_

" RE: DETRGIf TELETYPE T THE EHQEAH, GATEDR

'/.._)'l:-

LRIMfNAL [UREAH REEDRD A WELL A% DRIVER’ﬁ LIIENEE

RECORDS, - TN _HEf TATE oF UTAH 1DAHD, AND HUNTANA WERE

EAKJHE” NITH‘NEUATIVE REHULT’ REGARDING JD:EPH KENNETH

]

rﬁANua; LATE GF [IRTH 1A/21/;;/

SALT LAFE CITY - INDICES' NEUATIVE REGARUIN FRAN¢E. '

F0004

S — . . e

B S
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281A-DE-67821 -1~
KEH:keh

AT PORTLAND, OREGON

The following inv tion was conducted by
Investigative Assistant B51C

. .0n May 26, 1993, the fbllowing computerized records
were queried regarding Joseph Kenneth France, under true name and
known aliases, with negative results:

Oregon State Motor Vehicles Division {driver's license
and vehicle registration};

Portland Police Data Systems (records of Portland,
Oregon, Police Bureau);

Sheriff's Records Management System (records of
Multnomah County Sheriff's Office, Portland, Oregon);

Law Enforcement Data System (Oregon warrants and
criminal history data). .

On May 26, 1993, a query of the State of Oregon Welfare
and Employment Division records:were negative for France.

On May 26, 1993, a computerized inquiry of the Trans
Union Credit Computer indicated that France's last known address
was Post Office Box 483, Jackson, Loulsiana, 70748.

SRIADL 782 1- S

g o

Pene

JUN 11 1893

F]i — DETROM

Y%
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oqgﬁbfnﬁ; 01366
qa‘ééiﬁéf -
LE FEIMM BOOOS 1eﬁ1d=7 :

é“!-t=tEE . L

'E(ill?lé' JUN 93 T-:;/)?

=M FBI MIAHI (: §1A~DE¥R—@7531) (CC—1) (RS

TO FEI DETRUIT (JEIA -DE—- C7f;1)/RUUTINE/

CITE: /77386077

SLBJECT: HOFFEX; c' DETROIT.
RE DETRDIT TELETYFE TG HIAMI DATEU S/25/93.

LURLDA DRIVtRL LLLEN iE. AND HLFARTMFNF oF M

RELGRDQ NERE N$LATIVE REGARDINb JU“EFH }ENNETH F

u_uAT Vi REU#RDIN@WFRANLE.
MIAME . IhUIEFS REFL;” C“DNF IGENTICAL RtrERE

iN MIAMI- FILE xE?A—UE—‘Iq HHWEVER, THIS INFORRH

:-THR VtHIfLi:

RAnCE,,';

NCE TO-FRANCE:
ATIGN-NAE

- ROBIA- BE-(,nag/ q&o

SEAR

._ 5 SERUiZED : )
”ﬁ/% Wi E b JUN 11 1593

IN"‘

F3l —_ceteonf)7

§em iy e s A g s L

Y¥X)
(L7
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FAGE TWODE FBIMM 0005 UNCLAS £ F T'O

PREVIDUSLY- FURNISHED TO LETROIT VIA MIAMI

10/207520 o
- miafl INVESTIGATION COMPLETE.

0005

HOFFA

3y Page 2097




. o - FBI _
mANSMIT . PRECEDENCE:  CLASSIFICATION:
0. ‘ {3 Immediate l 'rop SECRET
‘[:I P : [ Priority : O sE
‘ AIRTEL . 0O TRoutine 0 CONFIDENTIAL
. o ] UNCLASEFTO
[3 UNCLAS -
Date 6/2/93 "
o . : SAC, DETROIT (281A-DE-67821)
FROM ~ : SAC, SAN ANTONIO {281A-DE-R-6782 '
SUBJECT : HOFFEX ' g

00: Detroit

Re Detroit teletype to the Bureau and all field
offices 5/25/93. ’ o

Enclosed for Detroit are: two ‘copies each of two’
photographs of KENNETH_K‘wFRANCE .taken at the time of his .
arrest-by:the: ‘Bexar - Countyfsherlff's office (BCSO), San- ;
Antonlo Texas,_12/31/89 . - - E!

1.at10n was . conducted by

=, The follow1ng" nvest
}at San Antonio, Texas,_

':Investlgatlve Assistant’
on 5/27=“‘and 6/2/93:

he Bexar cOunty Crlmlnal
" y .the BCSO of”

Computerlzed !
12'/21/22,* “

Justice ‘System revealed;
.- FRANCE descri.
e “Matyland, 5'10“ iy
sufferlng‘ i heart di sease and a cripp
scarsjin: hls*left_gIOL rea and . bdomen.
and "] i €

Srb—

b

/?Zi?isbtroit (Enc.??{vin\ i
B 1<San Antonio 4

DAW
(3)

Approved: Gﬂ / { %lr—’ Transmitted.

{Number) (Time)

_ - _ HOFFA, Page 2098
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281A-DE-R-67821

. "“"BCsO booking:records indicated FRANCE was .arrested
on an escape (kidnapping}. warrant out of:Louisjana, at 4455
Fredericksburg Road (Travis Motel), San Antonio, Texas, on

12/31/89 No further details of the arrest were available.

; FRANéEﬁwas_rémanded without bond to the Bexar
county Jail and released to Louisiana authorities on 1/10/90,
for ‘return to Jackson, Louisiana. '

Checks of computerized files of the Texas
Department of Public Safety and Texas Department of Highways
and Public Transportation,a Austin, Texas, revealed no record-:
of a drivers license, motor vehicle registration or arrest
record in the state of Texas for FRANCE. .

Additional leads based of the foregoing left to the
discretion of Detroit.

HOFFA, Page 2097



FD-36 (Rev. 11-17-85)

. FBI
TRANSMIT VIA: PRECEDENCE: CLASSIFICATION
(] Teletype [0 Immediate [0 TOP SECRET
[ Facsimile O Ppriority {J SECRET
R} AIRTEL [ Routine [0 CONFIDENTIAL
: : [1 UNCLASEFTO
O UNCLAS
Date 6/7/93
TO :+ SAC. DETROIT (231A—DE-57321') (Cc-8)
FROM : SAC, LITTLE ROCK (281A-DE-67821) (RUC)
SUBJECT : HOFFEX

00: DETROIT

Re Detroit teletype to Bureau, 5/25/93.

on June 7, 1993, a check of the ARKANSAS DEPARTMENT
rOF REVENUE, Little Rock, Arkansas, by Investigative Assistant
(Ia)

mfailﬂgd;to reflect  a driver’s license

issueq Or an autofobile registered to JOSEPH KENNETH FRANCE.

S R : . ST
The following individuals advised a review of their

respective agency files :was’ negative regarding=JOSEPH KENNETH
FRANCE: ' ' . -

' m Identification Division, Arkansas
State Police, L1 e Rock, Arkansas (which is the central '
repository for fingerprint cards for. the state)

Pulaski county Sheriff’s Office,
Little Rock, Arkansas

F Little Rock Police Department,
L..Little Rock, ansas

- Detroit

cE/ag T o JBIA-TE: (933"0‘99*
() Kb . ,_
\ JON 14 1393 "'
e pEmon
4

Per :
(Time) : -

Approved: E M ‘f/ ﬂi Transmitted

(Number)

HOFFA, Page 2100




281A-DE-67821

b e # North Little Rock -Police
Department, Nor 1ttle Rock, Arkansas.

No further investigation outstanding in the
Little Rock Division, and this case is being RUC’d.

2%

HOFFA, Page 2101
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Memorandum

To : SAC, DETROIT (281A-DE-67821) : Date  6/9/93

FA
M‘H[ﬂ
From  ACTING SAC, BALTIMORE (281A-DE-67821) (RUC)

Subject: HOFFEX;
00: DE

Reference Detroit teletype to Director and all
divisions dated 5/25/93.

_ A search of the automated Maryland State Police
wErowse" function, iwhich phonetically refers names of Maryland
drivers upon request, developed four individuals named JOSEPH
FRANCE, of which none were identical to JOSEPH KENNETH FRANCE, -
W/M, DPOB 12/21/22, Maryland. Registrations for vehicles would
be kept under the name as jisted in the MSP computer.

‘There is a criminal history for JOSEPH KENNETH FRANCE,

an identical subject, in the Maryland Ccriminal Justice . P
Information System (MCJIS}). This was for a 1/16/56 arrest for

Issuing Worthless Checks. This record was updated with FRANCE’s-

new State ID number, 850175, on 8/12/84. There was no new

substantive charge for the 8/12/84 entry, which says "OLD SID

NUMBER ~ SYSTEM INSERTED".

Since all investigation requested in referenced
teletype has been completed by the Baltimore Division, until
which time as Detroit requests other interviews, Baltimore
considers this matter RUC. .

67— Detroit
2 - Baltimore
(4) LIF:13f

{Senace &

iﬁmmilﬁ;tizr
Jun 141993

£EY — DETRCIT

’\
!
!

et
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" RR RUCNFE FEIDE

003l MRI 01026

LE FE‘-Itﬁ-I #0004 1441224

o s

15165H2 IR L//
cii PR DEMVER (2E1A-DE-A7EE1) (RLD)
Te OIRECTOR FEI/ROUTINE/ |
FE[VSETéGIT/RGUTENEK

BT

eazz: - zo (NP 0c1/0E. SECTION #2, FREIHG (1N

HOFFEX; O0: -DETROIT.

FE DETROIT T(ELETYF'E OATED MA'? 25, 1E93

FIR Ebi?l:=RMATIDN of GETROIT DIVISION, THE DENVIR DEVEE:Z;‘:!;«:‘
EGNQUCTED-THE FGLLDHIHG INVEST IGATION:

Ok NS fl; 1o9E, A CHECKH WITH THE STHT

NEFARTMENT OF MOTOR VEHICLES FUR 4 JISEPH KENNETH FRANCE,

fl

4nITE MALE, DOB/POE DECEMEER 21, 1722, IN MARYLAND, =400, 150

231 A._'ﬁg . @7.3;?."1 -9a.4
i
JUN 1 1953

( HOFFA, Page 2103
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FacE TW3 DE FEIDN GOC4 UNCLAS E F T 12

' . . T . . S . _ e
, CUNLS, GAAY HATR, RAIZL EYEL, SEAN ” SR 2403004, .

WAS MET WITH NEGATIVE RESULTS.

THE DENVEA DRIVIZION SHECWED Folims AND INGICES gECOIE PO
BoeTEPERNETH FRANGE, ALL INFORMATION WAS NEBATIVE.

UETR?IT OivIsion IS v
SIVISION OF ANY NEW INFORMATION AND IF FURTHER INVESTIGATION

(SIS

HOFFA, Page 2104




DE FBIC‘J #0004 1%22%3

ZNR uuuuu kS

R 1521072 .JUN 93

FH FBI.bAN JUAN (281 A-R-DE- _e751) - (RUD) |
T0 DIRECTGR FBI/ROUTI ’
FBI DETRDIT (231 A-DE- 67821)/RDUTINE/

BT .

UNCLAS

CITE: //3800//

PASS: B (CI/DE, SECTION:Z, FEIHE.

SUBJECT.. HDFFEX;

l‘.‘lN 6/1/93, THE FGLLUNING AGENCIES’: { DRDS HERE “qEARCHED

EHITH NEGATIVE RESULTS' PDLICE DF PUERTO RICO, DEPARTMENT-DFfﬂ

MDTUR VEHICLES ANIJ SAN‘ JUAN IN!JICES.
BT

. #0004

CFBl —

JUH i5 1933

I'»-INNN-' | .V (‘/P)< g//j f; ‘b
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7 DE- FBIHN;#0002 1670917

ifzna uuuuu

ij 1606152 JUN 93

FM FBI HGNDLULU (931A DE- R67821)1(RUC)

T
T0 FBI DETRDIT/RGUTINE/ '

BT
" UNCLAS
- CITE: 17328077
SUBJECT. HUEEEZT/;O. DETROIT. "‘..,1“, | ' B ': - E
_ RE DETROIT TELETYPE TD THE BUREAU [DATED 5/25/5%. | o s
HDNGLULU INBICES REVEALED! NO POSITIVE INFGRMATIDN

DNCERNING dUaEPH KENNETH FRANCE.

A REVIEN aF- THE STATE 'OF HANAII CUMPUTERIZED CRIHINAL {T 

) Y.
HISTORY FILES FAIL D TU DISCLGbE A CRIMINAL RECDRD 1 '

_IDENTIFIABLE NITH FRANCE.--
- A REVIEH oF ~ THE STATE OF HANAII COMPUTERIZED DRIVER’
" LICENSE AND MDTOR VEHICLE REGISTRATIDN FILES FAILED TD L 1

DISCLOSE A DRIVER’S LICENSE OR MOTOR VEHICLE REGISTERED_TU S i o :;,' o

h - | - & Jumsma

Fal — DETR‘W% :
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BT

#0002 -

THER “ INVESTIGAT ION RE

1 ) o
IS CONSIDE
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OPCA-20 (12-3-96) i

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION
FOIPA
DELETED PAGE INFORMATION SHEET

1 Page(s) withheld entirely at this location in the file. One or more of the following statements, where indicated,
explain this deletion.

Deletions were made pursvant to the exemptions indicated below with no segregable material available for
telease to you.

Section 552 Section 552a

O ®XD [ 4OTOY 0 @O
0 ®)X2) - N =) 3 G)2)
O »G) A OO O &1

O (bX7)D) 0 ®@

O ®X7THE) O (xX3)

0 GXTYE) O (K@)
O ®)49) O ®)8) O M)
O ®)X5) O ®© O (k)6
O ®)6) 0 &

00 Information pertained only to a third party with 10 reference to the subject of your request or the subject of your
request is listed in the title only.

[1 Documents originated with another Government agency(ies). These documents were referred to that agency(ies)
for review and direct response to you.

Pages contain information furnished by another Government agency(ies). You will be advised by the FBI as
to the releasability of this information following our consultation with the other agency(ies).

Page(s) withheld inasmuch as a final release determination has not been made. You will be advised as to the
disposition at a later date. .

Pages were pot considered for release as they are duplicative of

Page(s) withheld for the following reason{s):

ﬁ The following number is to be used for reference regarding these pages:
210%-2109

lr

é‘ -\ ):6.0.6.9.8.8.0.0.9.0.0.9.6.0.0.4

VO Ewnle X Deleted Page(sy X
X No Duplication Fee X
X  for this page X
)0.6.6.6.6.0.6.0.0.0.9.6.60,0.4

XXXXXX :

XXXXXX

XXXXXX : : FBU/DOJ




CLASSIFICATIO}
,C1-TOP. SECRET

. venle:
dentifica

by T

- Approved: Transmitted

(Number) 7
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FD36 (Rev. 11-17-88)

TRANSMIT VIA:

PRECEDENCE: CLASSIFICATION:

] Teletype [0 humediate O TOP SECRET
[ Facsimile [ Priority (] SECRET :
1 AIRTEL 0 Routine {1 CONFIDENTIAL
[0 UNCLASEFTO

] UNCLAS
Date 6/11/93

V//

' :'Rm@\w

SUBJECT :

Department
registered

RMH:pma
(4)

information was located in regard to JOSEPH KENNETH FRANCE.
Indices checks were negative, as well as all checks with the

(2)* Detroit
2 = Albugquerque ..

SAC, DETROIT (281A-DE-67821) (C-8)
SAC, ALBUQUERQUE- (281A-DE-6%821) (RUC)

HOFFEX
00: DE

Re Detroit teletype to the Director, dated 5/25/93.
For the information of the Detroit pivision, neo

of Motor Vehicles for current driver’s license or .
vehicles. ‘ j : E

No further investigation is being conducted.

b9

Approved:

Transmitted

{Number) (Time)

HOFFA, Page 2111




FD-36 (Rev. 11-17-38)

FBI
TRANSMIT VIA: PRECEDENCE: CLASSIFICATION:
] Teletype [0 Immediate J TOP SECRET
] Facsimile ] Priority (] SECRET
K] AIRTEL (O Routine 1 CONFIDENTIAL
' - [0 UNCLASEFTO
] UNCLAS"
Date 6/15/93
/
TO . SAC, DETROIT (281A-DE-67821) (C-8)

SUBJECT : HOFFEX;

5/25/93.

in New York State.

(2) - Detroit
2 - Buffalo
BAB;bab
(4)

A review of D
‘York Statewide Police Informati
"no hit" for JOSEPH KENNETH FRA
addition, no identifiable arres

00: DETROIT

Buffalo indices ﬁegative.

FROM : SAC, BUFFALG- (2812~DE-R-67821) {(RUC)

Re DE teletype to Bureau and all FBI field offices,

MV records conducted through the New
on Network (NYSPIN) reflected
NCE, dob 12/21/22. In
t record was located for FRANCE

~ As no further investigation remains in Buffalo,
this matter is being placed in an RUC status.

pat=y RQ E- (978.,; I-SRO

ZEf

JUN 2 11993

F8l — DITROIT 2%/

-/(f:

Approved: /\5 ¢ / 9}

Transmitted

LK
/

Y

(Number)

{Time}
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FD-36 (Rev. 11-17-88)

TRANSMIT VIA:

[ Teletype
O Facsimile

{k __arpTEL

FBI
PRECEDENCE: CLASSIFICATION:
Immediate [0 TOP SECRET
.1 Priority [0 SECRET
"0 Routine [0 CONFIDENTIAL
[0 UNCLASEFTO
[0 UNCLAS

Date  _g/15/93

TO

FROM

SUBJECT

.
-

checks were conducted, with negatlve results, for JOSEPH
KENNETH FRANCES.

negative results, for FRANCES.

é)- Detroit
2 - Louisville (1 - 281A-DE-R-67821)

SAZ, DETROIT (281A-DE-67821) (C-8)
€, LOUISVILLE (281A-DE-R-67821) (RUC)

HOFFEX
00: DETROIT

Re Detroit teletype to the Bureau, dated 5/25/93. .

on 5/26/93, Motor Vehlcle and Driver Licensing

on 6/9/93, arrest checks were conducted, with : E

(1 - case Agent)

CLH/clh
(4)
281A-DE- L1821~V |
: .
Juy 92 1983
Approved: - Transmitted

(Numker) (Time) /a/{/ :
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FD-36 (Rev.11-17-83}

@
g

FBI
TRANSMIT VIA: PRECEDENCE: CLASSIFICATION:
(] Teletype (3 Immediate [0 TOP SECRET
0 Facsimile 3 Priority [C} SECRET
K] AIRTEL [J Routine ] CONFIDENTIAL
: [0 UNCLASEFTO
O UNCLAS
Date 6/17/93
TO : SAC, DETROIT (C-8)
"FROM -.. i. SAC, COLUMBIA (281A-DE-67821) (RUC)

SUBJECT : HOFFEX:
00: DETROIT

Re Detroit teletype to Director and all field
offices dated 5/25/93. :

. On 5/28/93, a search of the records of the criminal
history files, South Carolina Law Enforcement Division,
Columbia, South Carolina, revealed no local record of arrest
for JOSEPH KENNETH FRANCE, date of birth, 12/21/22, social
security account number : :

7 )
on 5/28/93, a search of the records of the South
carolina Department of Highways and Public Transportation,
Columbia, South Carolina, revealed ‘no drivers license issued
or vehicle registered to FRANCE.

On 5/26/93, a search of Columbia Division’s ISIS,
OCIS, and FOIMS databases revealed no local information for
FRANCE. :

.As no further investigation remains, Columbia is
placing this matter in an RUC status. -

(@ - Detroit
2 - Columbia

THR: kmb
(4)

1*

Approved: Transmitted

/
(Number) {Time) 7/
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- _REGARDING JOSEFH FENNETH FRANCE.

-znﬁ‘uhuﬁut . *l”ff €’

R 2300337 JUN- 93 ' *;/g/’

M FBI DALLAS (:giA-DE— 7821) (RUC)

T0 FB! DETROIT (2E1A- DE~67;AI) (£-8) /ROUTINE/
ET

UNCLAS

CITE: - /7/5190:C1QC. 7/

_SUBJECT: HOFFEX; 0U: DETROIT.
—' REFERENCE DETROIT TELETYFE TO THE DIREPTnR AND ALL' FBI
‘FIELD OFFICES, DATED S/25/93.

THE DALLAS PULICE TEPARTMENT, DALLAS, TEXAS, REcdéUs
UIVI“ION, ADVISED THAT IT /HAS NG CRIMINAL RECORD 0N FILE

- THE DALLAS COUNTY SHERIFF’S 5.OFFICE, DALLAS, TEXAS,,
IDENTIFICATION DIVISION, nvxssn THAT AT HAS NO CRIMINAL
;RE;GRD;UN FILE REGARDING FRANCEY

DEPARTMENT OF MOTOR VEHICLE RECCRDS WERE SEARCHED ‘#

R T

arin-TE G713

JUN 2 2 1993

HOFFA, Page 2115
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PEGARBIN FRANLE ‘HITH»NEGATIVE RESULTS.

LLAh ﬂFFILE INDIlEb WERE CHECKED REPARDINh FRANCE, WITH

] ‘fNEGATIVE ESULTS.;

L AS NG DTHER INVESTIGATION REMAINS GUTSTANDING AT DALLAS,
'TH;S”ﬂATTER 15 BEING CONSIDERED RUC. )
ET

$O0OT .

CONNNN L i

HOFFA, Page 2116 -




PP RUCNFB :FBIDE: DIKX

. DE FBINDf#OOOé_l??OOiq

P 5 ?q_ e .
25 23302 JUN S D |
FN FBI'NEN-URPEANb (ZS1A-NO-&7821) ()

7o DIREPTUR _éi)#ﬂldéxTY/
FEI UETRUIT/FRIURITY/
'FEI KNOXVILLE/PRICRITY/
BT

UNCLAS

CITE: //“500 0008

'06'

C SURJECT:  HOFFEX; 0Q: LDETROIT.

mﬂ

RE DETRDIT TELETYFE TO DIRECTOR DATED MAY hﬁ,71?93; AND

KNOXVILLE TELETYPE TG DIRECTOR DATED JUNE 21, 1?9&.-

UTILITY AND FPOSTAL fHELRQ CUNDHLTED DN RESIDENGE LOCATED sz'
i

o B g e

e

ANDREH STREET, . APARTMENT B,QNEN CRLEANS, LOUISTANA,

AT 435051
IPROVED NEGATIVE. A CHECK WITH THE - NEW GRLEANS HAYNES 1593 ‘-t &

CRISS CROSS DIRECTORY, HOWEVER, REVEALED AN—

NEN ﬂRLEANo, LDUISIANA,

a 5/6’457/“7 JRR et i ot
o JUN251993

| I o

7 v L
HOFFA, Page 2117




dl‘lSEF‘H KENNETH FRANCE IS - I

. BELIEVED 70 HAVE—BY THE NAME :::Fu

WHILE PDNDUPTINGJA'cPDT FHELV AT 1230 ST. ANDREW’ STBEET;
ﬁNEH URLEANq LUUIQIANA, ON JUNE 1&, 1993, AN INDIVIDUAL Ei?c;
;BEARINC A RESEMDLANbE TO JOSEFH h. FRANﬁé (AL DEPICTEDAﬁN A
iCD“Y DF AN EXPIRED LGHICIANA DRIVER’SlL ICENSE FHHTGERAPH? NAﬂ
GE:EHVED RETRIEVING MAIL FRHH A MAILEDX LﬁlATED AT THIS -

ADORESS. IEGO“ST. ANDREN CTREET AFFEARc TU EE A DUFLEY WITH

APARTMENT’ ADDED TO THE REAR OF THE LUILDINP
- IN VIEW OF THE AEGVE IT Lc EELIEVED THAT JOSEPH K;

FRANCE I35 CURRENTLY RE“ DINb AT 1230 ST ANDREN oTREETTaNEw

ORLEANS ""i_‘d"ﬁ'rsi’ﬁ'f”’"'f S. F‘REVIGU:LY Rl:C!LIECTEEI EY [u-_TRFlIT, NEW
ORLEANS WILL AHAIT FURTHER INSTRULTIDNH REGARDING INTERVIEW OF
SAID suzar—:ur.- mveqncmmm AT NEW DRLEAN‘:“ 18 CGNTINUING. _

BT

#0002

NNNN
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FD-36 (Rev. 11-17-88)

FBI
TRANSMIT VIA: PRECEDENCE: 'CLASSIFICATION:
O Teletype [ Immediate "3 TOP SECRET
O Facsimile [ Priority {0 SECRET
K] AIRTEL (] Routine {0 CONFIDENTIAL
[0 UNCLASEFTO
{J UNCLAS
Date 6/9/93
70 : SAC, DETROIT (281A-DE-67821)

FROWA/A4/5L-5Ec, INDIANAPOLIS (281A-DE-67821) (RUC)

SUBJECT : HOFFEX

00: DETROIT

Re Detroit tel to Bureau, dated 5/25/93.

on 6/1/93,”, Driver Information,
INDIANA BUREAU OF MOTOR VEHICLES, Indianapelis, Indiana,
advised a search of her records jproved negative in locating a

.Indiana Driver’s License for JOSEPH KENNETH FRANCE, W/M, DOB
12/21/22, SSAN \ lo;L

b-t- vised a search for vehicles registered in
‘ the State of Indiana under SSAN also proved

negative. [ b

Arrest checks conducted through INDIANA STATE
POLICE and INDIANAPOLIS POLICE DEPARTMENT Were negative re
FRANCE. -

¥

Indianapolis Division general indices negative '
regarding FRANCE.

 ABIA-DE-(TE2 -

A35

e R
SERIALL
(2-Detroit
“1-Indianapolis JUN 28 1855 -
KPK/kpk -
(3) F&l— DETRCT (Y7
A
v
V"
Approved: Transmitted ] Per -
(Number) (Time)
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06/15/93,

INDEXING:

Re: 281A-DE-67821

Reference

Name -
Last:
First:
‘Middle:

Race:

Sex:

DOB:

SSN:

Address -
Street #:
Street Name:
City:

State:

Miscellaneous -
FBI #:

FRANCE
JOSEPH
KENNETH
W

M-
12/21/22

4936

Zenith #213
Metairie
Loulisiana

606300A.
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FD-36 (Rev. 11-17-88) . L - c,
‘ : yd

FBI
TRANSMIT VIA: PRECEDENCE: CLASSIFICATION:
[ Teletype . - O Immediate 3 TOP SECRET
O Facsimile {3 Priority [J SECRET
1 AIRTEL O Routine [0 CONFIDENTIAL
: ' [J UNCLASEFTO
0O UNCLAS

Date_ 6/24/93

TO : SAC DETROIT (281A-DE-67821)

" TEOET FROM (& (??,9, Anchorage (281A-DE-67821y (R« —— - 7 7=~
SUBJE% * VHOFFEX |
oc: bE

Re Detroit teletype to Director dated 5/25/93.

: on $/25/93, a review of the records of the Alaska
Public Safety Information Network (APSIN), a central
repository of driver’s license/vehicle registration
information and felony/misdemeanor arrests and convicticns for
the State of Alaska, did not reveal any information .
identifiable with subject Joseph Kenneth France. : i

e In addition, the Anchorage Division’s indices were. . ..
negative regarding France. : : -

<£>- Detroit
1 - Anchorage
RLN:rln

(3)

Approved: : Transmitted ' " Per
(Number) (Time)
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FD-36 (Rev. 11-17-88)

7 FBI
TRANSMIT VIA: PRECEDENCE: CLASSIFICATION:
[J Teletype [0 Immediate [] TOP SECRET
{0 Facsimile (] Priority [ SECRET
Kl AIRTEL [ Routine . (0 CONFIDENTIAL
: (0 UNCLASEFTO
[0 UNCLAS
Date 6/24/93
TO : SAC, DETROILT
FROM : SAC, OKLAHOMA CITY (281A=DE-6782TY TRUC)

HOFFEX;
Q0: DETROIT

SUBJECT

Re Detroit tel to Director, dated 5/25/93.

A review of Oklahoma City Division indices and
FOIMS failed to reveal any information identifiable with
JOSEPH KENNETH FRANCE, white male, date of birth 12/21/22,
except for a reference to Oklahoma City ‘File 88-5550, dated
8/65. A search for this file revealed that the file was |
_destroyed on 9/16/72, and that Atlanta Division is office of
~origin for the file, under Atlanta File Number 88-7882.

e

Inguiries through the following computerized
records systems‘falled to reveal any information identifiable
with FRANCE:

The Oklahoma Law Enforcement Telecommunications
Systems (OLETS), Driver’s License Division;

OLETS, Criminal Status Division, the Oklahoma- State
Bureau of Investigation; and '

The Oklahoma State Department of Corrections.

Since no further investigation remains for. the
Oklahoma City Division, this matter is being considered RUC.

(:)~ Detroit : , | ~ -
2 = Oklahoma City 5%3}%Qﬁti;f6575&§l-‘C%uQB
CaH:cah SEARCHED IH ’ .
(4) , , ' ' SERIALSE

JUN 99 1,993

Bl - CETROIT

Approved: : Transmitted Per _ / / /
/ (Number) (Time} ”
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ORIGINAL

[

CI 281A-DE-R67821
MSR:kkc

VD e o o .
The following investigation was conducted by Special
rAgent “ on June 14, 1993, at Cincinnati, Ohio:

A query was conducted of the National Crime Information
b—%enter (NCIC}, Regional Crime Information Center (RCIC), and
ureau of Motor Vehicles (BMV) regarding JOSEPH KENNETH FRANCE,
date of birth December 21, 1922, Social Security Account Number
: P'i with negative .results. -No }ocal information '
3% garding ‘FRANCE could be located.
bq' A local criminal record check and credit check were
also conducted regarding FRANCE. The results of these checks
were negative. ,

sgin . T Gl 57

sunmmgf WIDEXED s
SERIALIY simacell -

Jul. 08 1983

¥B1 — DETROMT

s
(
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1

CI 281A-DE-R67821

MSR:kkc
[‘ The following investigation was conducted by Special
Agent at Cafcinnati, ohio, on June 14, 1993:
_ ~b%|670 , ,
B was contacted and provided the following

L information:

 No utility services could be located for JOSEPH KENNETH
FRANCE in the Greater Cincinnati/Northern Kentucky area.

ASIA-TE 1821 - 140
) L1y -
T o g o=
Juk. ©6 1983

__rai—pemmom {3
S
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FD-36 (Rev. 11-17-88)

FBI
TRANSMIT VIA: PRECEDENCE: CLASSIFICATION:
(] Teletype [0 Immediate [J TOP SECRET
[0 Facsimile [0 Priority . ] SECRET
X} AIRTEL [ Routine ] CONFIDENTIAL
' J UNCLASEFTO
{1 UNCLAS

Date 6/22/93

TO

SAC , DETROIT (281A-DE-67821)

SAC, "CINCINNATI (281A-DE-R67821) (P)

FROM

SUBJECT : HOFFEX;
Q0:DE

. Re Detroit teletype to Director and all FBI Field
Offices dated 5/25/93. : . '
Enclosed for Detroit are two copies of an insert
regarding a utility service check, and two copies of an insert
reflecting a local criminal record check and. credit check
regarding JOSEPH KENNETH FRANCE.

The results of the utility service check, local
criminal record check, and credit check regarding JOSEPH
KENNETH FRANCE were negative.

Investigation continuinyg.

C;)Detroit (Enc. 4*“‘
2-Cincinnati -

MSR:kkec
(4)

CAZRI-DE -GTER -

UL 08 1993

el ) =

afl

Approved: 4 f [V Transmitted

(Number)
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0025 ¢ l‘-’iRIi'»Qi,.lEb’__B
’RR RUCNFE rLInEEﬁ-
DE FEINY #uoﬂv 1515033‘»

Ny EEEEE SR

R 3020277 JUN 93 - . _
FMF FBI NEN“YGRKﬂ(EEIA-IE;E?E'D (Rucw tc<243 - S e e
TC DIRECTOR FET/ROUTINE/. o
FEI DETROIT (251A- BE—u7C20/RUUTINE/
- | .
UNCLAS EF T O
CITE: //3580//
/
SUEJECT:  HOFFEX; CGO:LE. .
RE DE.TEL TO ALL FIELD DIVISIONS DATED MAY 25, 1973,
7 NEW YHRK {NY) HAS CONDUCTED ALL LOGICAL CHECKS AS -~ 2}%E;fﬂf
REGUESTED BY AEDVE R:FtRENEED,TELE;YFE. ALL INGUIRIES WERE b
*NEbATIVE REGARDI&G JUEEPH'VENNETH FRANCE, DATE OF EIRTH ~ /

‘2' SOCTAL SEC URITY ACCOUNT NL!MEER_ ,

AS NO GTHER INVE':-TIIJATIUN I% REC‘UE TED aF NY, THIS MATTER NILL

m

ﬁEs::EMBER 21, 19

BE RUC.
BT
£0025
CH‘L 6f %0 7 ) BlC.
RNNN ' JUN 3 0 1993 _
4 Fol — DFTRO(ﬁ / B
<
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55§-Esg”55

BT - ' o .

‘UNCLAS

élTEs /faaéblfﬁfﬁ?\

LETROIT.

SUBJECT:  HOFFEX:: Oil:

fPRriIEbT IDE“J] ITY FER REIT! T) r h-b-AN

RELTAEILITY OF - NHILH 15 nthowN.,‘Tf S j;}”t{"?}'i
, ' STATEL . THAT HE WAS PREE;ENT_F}B:__
-NHEN an acouaintance: o His, ffj0NIREEp Novw

~
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““TELEPHONE CAL

'oHAR}\ INFE‘:TED HATERS CIF-'F THE CEIA'BT oF ENGLEle’IUEI NEH dERgEY..

[

:_HE FAFT AN ENUR MOUS AMCLNT OF WORK HAS BEEN -

RESIDING

. PHG ‘Nm -
EI..ATIIJM.-HIF' , IF ANY, m-

Aun TO UDRRUDU TE"}IN.—--RﬁATm PRcmen [YoTHRGUG

.IN LUNNELTION NITH HOFFA-S DEMISE.

- TaMPA 15." BLE Td1 DETERMINE THE VERACITY OF THE

,INFDRHATICIN RECEIVED FRHI— HAS FRDVIDED'

:7_;NFC!RHATICIN REGARUINb GTH:—.R I'!‘ii'vANIZEU CRIME FIG JRE MOET

CiF

'wHI::H INFDRMA IIZIN:,IS DATED AND OF TUBIGUS VALHE. e

ET.

#0001

AN

a




'@RR RULNFE FEILE.

“ pe FBISE #oooa 1823224

izily EEEEE ; R
R 0121247 UL 93 , )///
Fri FBI SEATTLE - (221A-DE-R&7EZ1) (RUD)

T0 DIRECTURfFEi/RnuTINE/
FEI DETROIT/ROUTING/
2T

UNCLAZ E F T

)

CITE: //52480:S0.

rass:  soo CEECHINNNND C©C1/0B. SECTION 42, FEIHR (INFO 7

()
- s"l
01
b
"

ENLY) . B
| Bic - |
'SuﬁdEﬁT:' HGFFEX,'DC‘€ DETRGIT‘:;;’ a3 5
RE: DETRdIf TELETYPE To! EUREAU AND ALL FIELL OFFICES
DATED 572 3/9u.;' IR 5"; | . .
- ON 6/3Q{9é¥=A.CREhIT SHECK ON SOCIAL SECURiTY‘ACtGUNT‘.
nureer GNP == en T?—l'\._ID‘Z-EFH K. FRANCE, THROUGH TH J |
FEL,. BUTTE INFORMATION TECHNILOGY CENTER, REFLELTEH HE HAS A
,CURRENT‘ADDRESQ ‘A% OF UUNE1993 AT 1230 ST. ANDREW; NEW
M67221-944

e

JUL 01 '1993 -

Gl e Y
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PAGE TWCI I;E-.FBIC;E.QOGE' L.’NV'::L.AE:- EF T O o A : 7_ : L .

ORLEANSFLOUTSTANA 701 30;
4 T R 30
: ET
- HOODS S ) A |
NANN SRR _ | | |
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S
| RR FBIDEf f .
ﬁt FEIS #0007 18222 227 -
ZNR uuuuu |
R OI“ISHZ JUL Loa u;;
FM FEI SAN DIESD (251A-DE- 679 1) (RUE)

TG FEI DETROLT/ROUTINE/

ET : R e
UNCLAS ' i

CITE:  //3720/7

SURJECT: FEX GG. DETRGIT.

REFERENLE HETRDIT TELETYFE TG DIRELTUR, DATED /gu/ g

Az REQUEHTED IN REFEREN‘VD TPL IYFE ’AN DItﬁH ﬁzNERAL

INDILE- LONFIDENTIAL INDIFES EL UR IhDICEC, AND FUIM; HERE T

FH:,FED FUR THE NAME JHQEPH hENNETH FRANPE HITH NEGATIVE

'9«‘- .

jREﬁULT85~ ALoD:CHEEhED'NITHﬁNEGATIV'fREQULTS NERE SAN DIEGD

CGHNTY D;AfH-RECGRDS, THE'SAN EIEGD LDHNTY REAL E’TATE INDEX.
. :ALIFURNIA UEPARTMENT OF MOTOR VEHILLE REIURD THE AUTHMATED‘

REGIONAL dUaTICE ’NFGRMATIGN SYSTEM, FICTTIIBUS EULINECE NAME

RECORDS, AND LUCAL TELEFHUNE LI STINGS.

a%m gma&r 945’

:g:fm”i ,
JU L 0 1 1993
_,I — oI L;lﬂ,_/

//(7

i
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i 1:1_)_‘35‘-(11_"_ 11-17-38) _.j"'“_ - G | ] _ (7
| FBI . \/

.TRANSMIT VIA: PRECEDENCE; CLASSIFICATION: ‘ , O
[J Teletype [) Immediate O TOP SECRET ,
{J Facsimile . O Priority ] SECRET
Kl AIRTEL " O Routine [0 CONFIDENTIAL

(] UNCLASEFTO

[J UNCLAS

Date 7/8/93

TG : SAC, TAMPA

T oo ;) \Nc/unhp |

SUBJECT : HOFFEX; _
OO0:DETROIT

Re: TAMPA teletype to- dated 7/01/93\3-'%19

telephone call by an acquaintance of his is of a singular ‘
nature. If such is the ¢case, protection of his identity will b‘]c
be compromised with an interview of aka -
aka aka . - b)D

conviction an
agents.

EJO/ejo : N
(5) \ bﬁ&\b
Approved: Transmitted ) ' Pe-r

(Number) (Time)
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. . -

......... B o N N N N N N e

Tampa may wish to confer with Detroit and” FBIHQ
relative to expending additional resources in pursuing a lead

of such dubious value. There appears to be no investigative
- o — " Te
o

in abeyance and await confirmation from Tampa that the .
source of this information is not singular or that it needs :
not to be protected. ,)

1D
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Memorandum

To : SAC, DETROIT (281A-DE-67821) Dae . 7/22/93
we s sa (R 5
Subject: "HOFFEX"

Re- telephone inquiry by_ Detroit News 7

reporter with ASAC ANTHONY T. RIGGIO on 7/21/93.

— initiated an inquiry with ASAC RIGGIO b_7 C

regarding an examination of DNA in captioned matter.
ASAC RIGGIO advised the reporter the information would be
available via the SAC’s Office on 7/22/93.

The reporting agent contacted of the NN
eadquarters, extens :

examinations require

is antjcj jthin the next year to two an examination process
of will be :melemented by FBIHQ
and available for analysis in captioned matter.

The information was forwarded to the SAC and ASAC via

this memo; no further dissemination took place, i.e.,
has not initiated a follow-up :anulry nor has he been advised of
this report as of this date.

1 - SAC HELTERHOFF —
1 - ASAC RIGGIO .

- 281A-DE-67821
TMC/rmv

) .

281A-05-€783) - Fy7

-

i Y I

% ey
i ) T IAS,@P’L

[ POl — Co=or

H 1

! S/ 4t

1%




FD-36 Rev. 11-17-88)

TRANSMIT VIA: PRECEDENCE: CLASSIFICATION:
] Teletype O Immediate ~ [J TOP SECRET
[ Facsimile _ [J Priority {7 SECRET
K]_AIRTEL {0 Routine ] CONFIDENTIAL
. : ] UNCLASEFTO
7 UNCLAS

Date_ 7/18/93

TO

SAC, DETROIT (281A-DE-67821) (C-8)
FROMu#Y, SAC, CHICAGO (281A-DE-67821) (RUC) (SQ.6C)

SUBJECT HOFFEX;

QC: DETROIT

Reference teletype to Dlrector and all FBI field
offices dated May 25, 1993,

Chicago 1ndlces revealed no current address for

JOSEPH KENNETH FRANCE. Record checks with the CHICAGO FOLICE
DEPARTMENT (CPD}-were negativex Arrest checks of the ILLINOIS
BUREAU OF IDENTIFICATION ‘were negative. Research of the
ILLINOIS SECRETARY OF STATE’s office driver’s record ' ‘nl
information revealed no driver’s license issued. A Social t;;
Security Account Number (SSAN) trace of the Chicago division
of TRANS UNION revealed that as of October, 1990, SSAN

assoc1ated with JOSEPH K. FRANCE*'post offlce box i
ackson, Louisiana 7074g. There is no other current address

- J.nformatlon. ‘ .

This matter is considered RUC’d by the Chicago
Division. :

08”‘:) -.bC (.9783 {— C‘48

O
2 - Detroit
-1 - chicago JUL 26 1993
EWM/smc ;
(3) ’ FBl— DETBOI'[ ﬂf
Approved: ' Transmitted Per

{Number} (Time)
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Memorandum

To SAC, DETROIT (281A-DE-67821) (C-8)(P) Date 7,/26/93

ST —

Subject:  HOFFEX;
(0O: DETROIT)

e Tampa teletype to dated ’7/ 1/93 H b-?C'/b 7

- R
_alrtel to Tampa dated 7!8/93, and Detroit teletype to /l

ampa dated 7/26/93.

l‘*——_ . _
| - ! ko, A
the reporting Agent made a pretext call to

and it was det

-

TMC:Brs
(2)

dam-m‘, msar—”bo

JUL 2 8 199:"

Fei — patis £ [
M

r'/(.
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o - L.

T EDlas (Rev. 5-29-85) - .o o ‘
o _ FBI - : /
TRANSMIT VIA: - PRECEDENCE: CLASSIFICATION: ¢/
Teletype - . [0 Immediate _ [] TOP SECRET b’]
O Facsimile - O Priority [0 SECRET
{J AIRTEL X Routine [C] CONFIDENTIAL
‘ - : [X] UNCLASEFTO
[ UNCLAS"

Date 7/26/93

FM FBI DE':ﬁOIT (281A—DE-678271) (é—a) (P)
7O FBI-TAHPA_ (245A—DE—1155)/R0UTINE/N CoT T
FBI SAN FRAN&ISCO/ROUTINE/

wvro FoI N rouTINE, VO I kD)

BT ' ' '

UNCLAS EF T O

CITE: //3220// | ' _
rass: sA ol SQUAD 5, TAMPA; saf . 1oc

SQUAD, SACRAMENTO.

o] el

L_IDSUBJECT: HOFFEX; 00: DETROIT.

re TaMpA TELETYPE TO MW OATED JULY 1, 1993;

— AIR‘I‘EL TO TAMPA DATED JULY 8, 1993, ALONG WITH

TELEPHONE CALLs BETWEEN DETROIT, TAMPA AND_ '

TAMPA IS ADVISED THE CORRECT FILE NUMBER FOR . HOFFEX IS

PRESENTLY 281A-DE—67821. REGARDING THE AFOREHENTIONED -

COMHUNICATIONS— CREDIBILITY IS IN: QUESTION BY

'
i

Approved: /%M . Original filenamu;%' 00;) 50 ‘Q‘g? 1

1 .
'.' -t

ct)

[,

Time Received: Telprep filename: |
MRI/JULIAN DATE: | I‘ll 2 / A7 ISN; 00é | M
FOX DATE & TIME OF AACCEPT{\NCE: 71/;@!'/7—8 : . ?20&7
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APAGE 2 DE 2'81A-DE;67821._U-NCLAS:E FTO
THE ENTIRE LAW ENFORCEMENT COMMUNITY AND HAS BEEN CONVICTED
FOR MAKING FALSE STATEMENTS TO FEDERAL AGENTS.

TAMPA IS FURTHER ADVISED NUMEROUS INDIVIDUALS IN THE PAST
SEVERAL YEARS HAVE ATTEMPTED TO CAPITALIZE ON THE HOFFA
SITUATION THROUGH THEIR OWN--PERSONAE WRITINGS VIA CONTACTS
WITH THE FBI; ACCENTUATING SAID CONTACTS TO ENHANCE THEIR
CREDIBILITY AND NOTORIETY. THEREFORE, TAMPA SHOULD BE
CAUTIONED CONCERNING THEIR CONTACTS WITH (JJJfProTECT
IDENTITY PER REQUEST OF TAMPA). '51C} bl

TAMPA SHOULD USE THEIR DISCRETION ON PROCEEDING WITH
ReFERENCE LEAD To (NN HOWEVER, THE FOLLOWING FACTORS b
SHOULD BE CONSIDERED: 1)-MOTIVE FOR FBI 5_'('/ BID

comvunzcaTIoN; 2) SIJJRENG covproMISED WITH AN INTERVIEW |-

») QEEEESENEN ==ty o) B1C /b).

PROVIDED TAMPA BELIEVES SAID MATTER MERITS FURTHER
INVESTIGATION AND WILL NOT JEOPARDIZE ANY OF FBI TAMPA'S .

1vvEsTIGATIONS AND/ORMSNNP TAMPA IS REQUESTED TO CONDUCT AN

b—’cib‘io

R
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APAGE 3 DE 281A-DE-67821 UNCIAS EF T O
— CJs1h
EXTENSIVE INTERVIEW OF AND DETERMINE: A) WHAT TRIGGERED

THE CALL -WITH- B) WHAT WERE THE ENTIRE CIRCUMSTANCES
SURROUNDING THE CALL; ) HAS EIAD ANY PERSONAL CONTACT |

: ’ : - blc
WITH D) WOULD BE ABLE TO PERSONALLY CONTACT .
. T ) ) . : f:“;‘TD
’ REGARDING SAID MATTER. 7 _

b-iﬁ, NOTE - IF MATTER MERITS THE AFOREMENTIONED ATTENTION .
" - .

b .
PLEASE ADVISE DETRCIT OF THE OUTCOME PRIOR TO COMMUNICATING

wITH AP ADDITIONALLY, IT HAS BEEN ESTABLISHED THAT

HOFFA, Page 2141




FD-36 (Ee

g ‘[:] ‘Fasimile
- B} AIRTEL

'SUBJECT " : * 'H

' N Re’ Detroit tele
offlces dated 5/25/93. 3

f . ©n 6/22/93 a computerized driver: s,license check _
for the State of Mlssissippi was' conducted through NLETS o
regarding JOSEPH KENNETH FRANCE, white maleidate of birth .
12/21/22. NLETS failed to”disclose any- records identlfiable

w1th FRANCE _ _ _
' : on 7/6/93, de tification Bureau Q{?'C;; B
conducted -an arrest' h ck'regardlng FRANCE'{ it negatlve s

results.h;_

d;automated)
Ssociated

i u' A review of Jackson General (manua
1ndlces revealed" no. references which appeared to:be:
With FRANCE- .

Q- Detroit
1 - Jackson -
OL:ol
(3)

/%

Transmitted . . .- 0 Per o
- (Number) = (Time)

A pprovedﬁ
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FD-36 {Rev. 11-17-88)

FBI . ‘ C“? |

TRANSMIT VIA: PRECEDENCE: CLASSIFICATION;

] Teletype . [ Immediate {1 TOP SECRET

{1 Facsimile [J Priority [J SECRET

X1 AIRTEL [J Routine 71 CONFIDENTIAL
[0 UNCLASEFTO
[0 UNCLAS

Date 7/28/93

TO : SAC, DETROIT (281A-DE-67821) (C-8) (RUC)

SAC, SAN FRANCISCO
C L s A v ¢ [0 D
FROM '%‘c, TAMPA

SUBJECT : HOFFEX;

QO:DETROIT
Reference Detroit Tele d 7/26/93, and '
l_ 7/28/93 Telcall between SA , Detroit and sa gl
, Tampa. o
b—'ic 61D Due to information received from Detroit and

-regardin the questionable reliability of :
statements made by& and the dubious value of
in ion given and questionable motives in connection with

. Tampa recommends no further investigation of this
matter. Ll

Ko

_' W-"Detiédit (281A-DE-67821)
2 - San Francisco

2 - Sacramento

2 - Tampa

GSF:gsf

(8)

Approved: Transmiited . Per
(Number) (Time)
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FD-36 (Rev. 11-17-88) AT

@
FBI -
TRANSMIT VIA: PRECEDENCE: CLASSIFICATION:
[0 Teletype - [ bmmediate ] TOP SECRET
[ Facsimile O Priority [0 SECRET
&} AIRTEL ] Routine {0 CONFIDENTIAL
] UNCLASEFTO
[0 UNCLAS
Date B8/3/93
TO : SAC, DETROIT (281A-DE-67821) (C-8)

:_F‘ROM P&’ ‘J SAC, CINCINNATI (281A-DE-R-67821) (P)

SUBJEC : HOFFEX;
00: DETROIT

Re Detroit teletype to the Bureau and all FBI Field
Offices dated May 25, 1993.

Cincinnati Division office indices and query of
Department of Motor Vehicle records negative regarding JOSEPH
KENNETH FRANCE. R

Investigation continuing in the Cincinnati
Division. - _ — '
!
- Detroit
2 - Cincinnati
JLK:j1k
(4)

Approved: . Transmitted ' Per

ﬂ%nla bg w&alf D3
3—8;19;;To 4 ‘
7
(Number) {Time) -
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FD-350 (Rev. 5-8-81)

(Indicéte page, name of .
newspaper, city and state.)

4
{Mount Chipping in Space Below} g 7 ?3 J’AMJ 4
Date:

Edition: [\B;Xorr f/)ﬁc P 5 i+ oA
"Hotfer”

‘ Tile:

_|Cnaracter: O’lJ’/ﬁ',ﬁC" 4780‘1 /

or
Classification:
Submitting Office:

Indexing:

b Afedaalappeﬂatemunhasnmd'
£ +dowi, a- request by the. Detrmt Freé !
N C;P;rsam ito open:the FBI fles on the >

L it judge
Y S Eighth Ctrcwt Court of A
7" fuled the FBI does not have to produce g
3 document- -by-docurment index of its
ﬁ]ts on her father's case, ™ -
* Hoffa disappeared after going toa-
meetmg at'the Machus Red -Fox in
- “Bloomfield Township. It is. widely be-
_ ’héved that he was Iudnapped and mur-,
< by mderwodd associates, .




A~ e {_#a s

FD-36 (Rev. 8-29-35) "z;f
FBI _
TRANSMIT VIA: ' PRECEDENCE: CLASSIFICATION;
Teletype O Immediate [] TOP SECRET
[ Facsimile © O Priority ] SECRET
[0 AIRTEL E Routine D CONFIDENTIAL
S UNCLASEFTO
EI UNCLAS

Date 8/11/93

FM FBI DETROIT (281A-DE-67821) (P) (c-a)
TO DIRECTOR FBI (INFO)/ROUTINE/
FBI NEW ORLEANS (ACTION)/ROUTINE/

BT

UNCLAS EF T O. .

CITE: [f[/3220//

pass: FBIHQ SSA (GESSEMNEN. OCI/DB, SECTION 2; NEW ORLEANS
s» U, - G

SUBJECT: HOFFEX.

5& RE DETROIT TELETYPE TO ALL FIELD OFFICES DATED MAY 25,

1993; NEW ORLEANS TELETYPES TO DETROIT, DATED JUNE 1, 1993,
AND JUNE 25, 1993, ALONG WITH NUMEROUS TELCALS BETWEEN CASE
.AGENT— zanp- sa (NN
NEW ORLEANS IS REQUESTED TO INTERVIEW JOSEPH KENNETH
FRANCE WITH A CURRENT ADDRESS OF 1330 ST. ANDREW STREET, NEW -

ORLEANS,“LOUISIANA. UPON PREPARING FOR SAID INTERVIEW, THE

T Me /rmv
1)

Approved: W% Original filename: : —
TuneRecm/ Telprep filename: RM\/OOISO,';ZQS’.V 3
MRUFULIAN paTE: | 30") / 223 s OO B
FOX DATE & TIME OF ACCEPTANCE: g[ l 0\3 58 ' ]Lﬁ 6/
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“PAGE 2 DE 281A-DE-67821 UNCLAS E F T-O

FOLLOWING QUESTIONS SHOULD BE CONSIDERED WHEN QUESTIONING
FRANCE. DESCRIBE THE CLOTHING HOFFA HAD ON AT THE TIME OF THE
ABDUCTION. WHAT JEWELRY DID HE HAVE ON? WHAT DID YOUu DO WITH
THE CLOTHING AND JEWELRY? WAS HOFFA SITTING ALONE IN THE
RESTAURANT? WHEN AND WHERE DIDJYOU;MAKE FIRST CONTACT WITH
HOFFA? DESCRIBE THE CAR HOFFA WAS DRIVING. DESCRIBE THE
VEHICLE ¥YOU TRANSfORTED HOFFA IN. WHA'T DID YOU DO WITH THE
VEHICLE? HAVE FRANCE WALK THROUGH THE ENTIRE SCENARIO. BEGIN
WITH HIS INITIAL CONTACT, PROGRESS WITH THE DETROIT AND -

cuzcaco HAPPENINGS. HAVE FRANCE DESCRIBE (IR ~vo How L

DESCRIBE THE DETAILS . l

DID HE KNOW IT WAS
SURROUNDING THE YACHT/BOAT 'THAT HOFFA WAS TRANSPORTED IN.
DETERMINE IF FRANCE IS WILLING TO TAKE A POLYGRAPH
ADMINISTERED BY THE FBI.

NEW ORLEANS, AT NEW;ORLEANS, LOUISIANA: INTERVIEW JOSEPH
KENNETH FRANCEY |

BT
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FD-36 (Rev. 11-17-88) fogee

FBI
TRANSMIT VIA: PRECEDENCE: CLASSIFICATION:
[ Teletype O Immedizte ] TOP SECRET
Facsimile [ Priority [0 SECRET
K] AIRTEL ] Routine 0 CONFIDENTIAL
0 UNCLASEFTO
[ UNCLAS
Date 8/12/93
TO : SAC, CINCINNATI (281A-DE-R-67821)
{ FROM : SAC, DETROIT (281A-DE-67821) (P) (C-8)

SUBJECT : HOFFEX

dated 8/3/93.

- Cincinnati
2)- Detroit

(00: DETROIT)

Re Detroit teletype to the Bureau and all FBI Field
Offices dated May 25, 1993, and Cincinnati airtel to Detroit -

Cincinnati is advised the whereabouts of JOSEPH
KENNETH FRANCE has been determined. Subsequently, the
relevant segment of captioned investigation may be
discontinued at this time.

Cubrs
(4
/
1
JBIA-TE- LIB21- APk
- SEARCHED '
Stryeeo (. Dod
Approved: Transmitted

{Number) (Tim?ﬁoa&ﬂ
am R
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281A-DE-67821
JB:mib 1

~CI

The following investigation was conducted by
Investigative Assistant (IA) E;n<:-

All logical criminal checks and review of Department
of Motor Vehicle files to include variations of subject's name
have proved negative in the Dayton, Ohio and Middletown, Ohio

areas.

28IR-DE-LT182 - DT
wnﬁnlcc_J_ l":[} -_

StRsabide “

AUG 121993

FB1 — DETROLY I I
A =

i s
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281-DE-67821 ‘
r' W, CM/cm 1

at .Columbus, Ohio, on June 1, 1993:

‘:e following investigation was conducted by IA_ Bl

The computerlzed records of the Ohioc Bureau of Motor
Vehicles were quer:.ed with negative results for JOSEPH KENNETH
FRANCE possessing an Ohio driver's license or vehicle
reglstratlon by known name, DOB or SSAN.

'The records of the Columbus, Ohio, Pollce Department
Franklin County Sheriff's Office and Ohio Bureau of Criminal
Identification and Identification, London, Ohio, were queried for
FRANCE with negative results.

HOFFA, Page 2150
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FD-36 (Rev. 11-17-88)

.-  FHI
TRANSMIT VIA: PRECEDENCE:
] Teletype O Immediate
[J Facsimile O Priority
K]. AIRTEL 7 O Routine
' -

O
O
O
O
|

'CLASSIFICATION: , GQ

TOP SECRET
SECRET
CONFIDENTIAL -
UNCLASEFTO
UNCLAS

Date_ 8/10/93

TO

FROM

TR e T

SUBJECT : HOFFEX;
00: DETROIT

of two separate inserts.

negative.

- Detroit (Enc. 4)
1 - Cincinnati
JLK:j1lk

{3)

SAC, DETROIT (281A-DE-67821) (C-8)

SAC, CINCINNATI (281A-DE-R-67821) (RUC)

Re Detroit teletype to the Bureau dated May 25,
1993 and Cincinnati airtel to Petroit August 3, 1993.

Enclosed for Detroit is the original and one copy

Investigation within the Cincinnati Division.
concerning any information regarding JOSEPH KENNETH FRANCE is

This matter beiné placed in RUC status.

fat e - FEE S e

BIA-DL (7821

SLRL
SERL o
L OAUG 12 199
FBI — DETRO]
-7

7]

7

Approved: Transmitted

{Number)

/

(Time)
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o . grasyes

Acting Director, FBI -

~Chicago (156-0) L
g Dg_‘_t_:r;_o:l.t /NO lﬁw;-‘-.' ,
JAMES RIDDLE HOFFA)-JR.; =Sl
‘ ERISA ‘ o
- L 0Dz CHICAGO - . ..o

; .. Ret Chirago airtel t6 FBIHQ dated 5/4/93.

o . Enclosed for Detroit are copies nf. 27 alleged
- transcripts of conversations concerning JAMES RIDDLE HOFFA, JR.,
provided to FBIHQ and described in referenced Chicago airtel.
lso enclosed is a copy of a letter directed th Bic. -
h dated '8/17/93, which is self explanatory. .

The transcripts provided by Chicago in the referenced
communication have been reviewed by the Organized Crime/Drug -
Operations Section #2. The dictaphone recordings from which the
transcripts were allegedly produced were apparently made by

. attorneys for former International Brotherhood of Teamsters
: General President HOFFA, in connection with the preparation of
| qppealsucannerning.HDEEAts.1954;crininal.cnnuictian.

" A review of the transcripts has disclosed no matters
which seem of current investigative interest. Potential criminal
matters discussed in the purported verbatim transcripts occurred
approximately 30 years age, beyond the normal statute of
limitations, thus of little intrinsic prosecutive value. 1In
addition, the transcripts disclose no investigative topics which
appear to be useful as predicate acts in any current or future
RICO action, due to the probable difficulty of corroboration of
the dictaphone spools, the unavailability or demise of potential
subjects, and the unavailability or demise of possible witnesses.

Enclosures

=
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Airtel to SACs Chlcago, Detrolt
Re: James Rlddle Hoffa, Jr.;

00: .

ISA, Chlcago

It is p0551b1e that the dlctaphone spools were malntalned in

- commection with' some “form. of extartlnnate:txansaztlnn,‘bni‘nn
additirmal: Jnfnrmutlun.ns*zva;lnhlzr1mﬂ1=at:ng“that.suth i
“extortion vccurred; the possible target of amy snch*exturtlon, or
the p0551b1e perpetrators of such acts.

T :;3 It should be noted that “absent ac¢ceéss toé:th
dlctaphone spools, it is not certaln that the reputed::
conversations ‘or voice attr1but10n=—are accurate.; Indeed ;7
without the dictaphone spools, it is not certain whether the -
alleged recordlngsmare,authentlc._ .Receiving: offlces -should .=
assure that no opinion regarding the" authent1c1ty ‘or-accuracy of T
the’ transcrlpts or dictaphone spools is dlssemlnated outside the .

Bureau.
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‘W ! 1
Record #1 - Interview between Bill Buffalino and G

The following is a statement with reference to

Detroit, 35, Michigan. Hig telephone number is

X . ask .if he had any objections to talking with me
with reference to’ the ‘forthcoming case, . and he indicated that he
had no objection whatsocever. Now this statement is being made, so
that we can know what some of the facts are concerning Henry's
knowledge:  of **x# of Sun Valley, this is being dictated in the
‘pPresence of P First of all he mentioned there was no
objection to discuss any of it at all. '
Rext, we discussed that there's no question that any questions that
were ever asked of him, just tell the truth about it - if he

remembers it, just tell it.

Next, I .asked him if he.was ever before any grard “jury's and he
..indicated that he was in the Washington Grand Jury not in any of
. the either of the. two Florida Grand Jdury's. He works. now for the

He's interested also that if he's ever
2 witness im the case in Pampa and. he has been subpoenaed to appear
~September 10, 1962; now that we discussed that the case was put
over til October 15, 1962, but.he's going to call them in order to
make sure that he's in the clear on the September 10th subpoena.

to try to work it out so that even though he i
government witness, because he's being subpoenaed by them, we're
going to ask the court to try to arrange the schedule so the
witnesses don't have to spend lifetime in Tampa.

- indicated that he did not work out of A -
around September, - sometime around the early part of September, b?(
maybe i lmtter part of August,. 1955, he started to work
fo& At that time there was no chance to set up a bank
account for Sun Valley and. he was paid -for a certain number of
checks that came from.the Local 376, and he also belonged to the {
group insurance, was a member of Local 376. He never met Hoffa~~,
if fact he may have met him once at the coliseum, when there was a
banguet out there, there was a long line of people in the receptiom: - -
line ‘and went up hands with Mr. Hoffa**. He never
did meet Hoffa, at or anywhere else in Detroit.
Never met him at the Union Hall, never met him at the Teamsters
Headquarters. He does not remember, in fact he's not too sure, he
knows that he himself was at the ground breaking
ceremonies in Titusville, 'he was also there at the house opening
when the erected 4 or 5 homes and when the homes were open, Henry
was there again. He doesn't know, he might have seen Mr. Hoffa
there, he might have met him, he's not sure, and he has no definite
recollection at all of ever having met him in Florida.

knew that
said that it was his, Sun Valley
also told him that originally thact

Regarding Sun Valley, he knew
wa
belonge © mim and tha
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it was going to be a retirement city, and he was going to give all
the members of the Unions certain opportunity to buy the property
and soon he was going to open it to the publio. In fact*
remembers that at one time he and -Went' " to. St.

. Lounis, it was just a regular sales "they talked “to business
‘agents; it was regular sales talk regarding selling of Property.

_also remembers that ‘ was an
officer of the company, in fact he never gave it a second thought

that it belonged to anyone other than
F also remembers that agents of the narcotics bureau have
called him in from time-to-time and asked him if he ever_knew Mr.

Hoffa: and if Mr. Hoffa ever got prescriptions for
# said that he had no such knowledge, all he knows 1s that
. personally, from time-to-time would be semt by to

£111 a prescription; thought nothing of it, didn‘'t think there was

anything wrong with it then, and doesn't think that there was

anything wrong with it now. That was a sick man, he

knew that he was a sick man, and ese prescriptions that

as getting filled for him, he felt that- they were proper and
ey Wwere wuseful and they were, according to a doctor's

prescriptions and as far as he was concerned, he was doing what he

knew was right._ \07(

reminds me that when he was talking to the Narcotics people,
down at the Federal Building, he told them that he had definite
recollection of on one occasion filling out, going down to the drug
store to get a prescription filled for him - only one. There may
have been more times, but any recollection that he has is only on \

one occasion.

They've alsp, while calling him down to the Federal Building, oh.
it was about 6-3, maybe 10 weeks ago, in fact it was around the
cold weather, probably around- March, they asked him concerning
$25,00.00, they asked whether got this money from the
National Bank an said that he recalls says that
he recalls, going e National Bank with ¥ and that he
went to pick up the money, but they keep asking didn't he know what
the money was for tried to indicate that he knew that it was
for Mr. Hoffa. ays, "I didn't know what the money was

for, and they _didn't ask." “All I knew was that the money was
given to# we dropped it off at his house, and that's
all I know about it. Then once again in the Federal Building they

continued to ask him abo the $25,000.00 and whether or not he had
an owledge of* past associates in california.
* 't know anything about them.
As 1 sal

old him them that he didn
« he mentioned that he was subpoenaed for the trial, and
‘he is going to be at the trial as the witness called by the

government.




This is now Mr_ Buffalino andd i toixing to each other; 1
can't he talking so I've typed what Mr. Buffalino says

to

I'think that's abomt the entire ...
- You say there's probably things that yon‘ve asked that are not too
relevant, but that doesn't matter. The only thing is that I don't
want to be, I don't and you don't want to be put in a position
where-later on they. may say, Bill Buffalina“~ you sat with
n such and such a day and you told him what to say.

= The' important thing is that you're in the clear, and I'm in the L;j(:“”
clear. It's important for yourself too because they would try to
get you for purgery. They den't care who they get, they'd try to
) get you for purgery and try to get me for subarnation of purgery.
- - Purgery wonld be telling a lie, amd e wonld be telling you to tell
} a lie. 3o thersfora we?ll have a prermanant record, but this is to
- safeguard you to protect both of us because what we're trying to do
is the right thing. We're here, we'll try, if and when the time

conmes, ... That's all, you give them the absolute truth. Okay *

. Henry? It*s a good jdea that we have it down here so .-+ this is

the entire jest of our conversation.

NowFis speaking (they realized that-couldn't be"

heard on the tape): .
There's nothing that was suggested to me, any statements that I
made were what I recall from being asked before from government

attorneys or such.

This statement was made and is being made on Saturday the 21st day
of July 1962 at approximately 11:20 or 11:30.
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Record 2 - This record is a telephone conversation between Bill
Buffalino*~ and : :

Hello.
Bill - this is SR

Yeah.

Bill, did when did you want to make arrangements to see me?

Weli, I thought maybe this merning, and then- said that maybe
we could have lunch, now, I'm so darned tied up I hate like heck to

keep you waitj around, you know? . I don't even know what my
schednle is, & .

Well that's the same with me, I'm busy too ...

Where are ‘fnu 'w.orking,- ' |
- hiC

Pardeon?

Where do you work at?

I'n with QY

- maybe you can tell me know, what the heck, how long has it
been, I want to jot down some notes, how long, when did vou start

with Sun Valley?

- I.believe it was in r- I*m not sure, .I could check. . Hold
"on a secend...I did have some note when I started and the whole
ball of wax, I believe it was in ﬁl started right about a year
- after-" was there.

A vyear afterq Well, the thing is, I wanted me to get an
outline of what t e heck_I am doing here, ... -

it was - 1 vas with. tron (I to o

& <o .__Now, when you worked was it out at Y o -
it out at 2 i

Did you ever receive any text of Local 3767

‘Never.

Never did. You got Sun Valley.checks?
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That's correct.

bid you ever see Mr. Hoffa** out there "

Naver.

Never did.

Who ‘was supposed to be the boss there?

Did_‘ ever tell you who the boss was?

mimself.

He told yon that he was the boss?

. That's correct.

Did you ever know anything about Hoffa ever being a boss around

. there?

No, it was only here-say.

But you don't know, of your own knowledge, you never knew that

Hoffa had anything to do with

No, the only thing I knew is j

organization there, but nothing direct, or nothing certain.

That was just probably Lauer
Hoffa as the “"0ld Man"?

That's right.

that?

ust here-say from the people in the

saying ... Did “refer to Mr.
LI

What kind of a quy was/ifjilP

A prick.

Well, that seems to be the general consensus. How did he treat

you,

-Comesee-comesa. I never knew
treated me alright, in one s

one way or the other. Sometimes he
ense, but I think it was strictly

business, we didn't have too much in common.

What I'm trying to do,
" sperd ‘a lot ©of time because i

try to , this way we won't have +o
t'1ll take us weeks before you find

time, or I find time to get together and if you just give me this
kind of information, it will help me out to find out where the heck
I'mat. -did you go to a grand jury in Washington, or Orlando?

Yes I did.
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Where?

- In Washington.
. How at_:out Orlando?

No, I mnever went to Crlando, on trial or anything, I was never
subpoenaed for Orlando. .

Did you ever get subpoenaed to be a witness in the case?

Yes.
when, (N

Now, yon never saw Hoffa there? Did you ever meet Hoffa ever in
your l1ife? :

Yes sir, I've met him, I know the man.

Where did you meet him, '
At the Teamsters. - . ‘97C

With reference to business in Sun Valley or just at a Teamsters
meeting?

To make, Oh, I was told that he was the man to see in the event
that I were, when i had let us go with the pretense that
-everything was sold, well, we were told by S =rd by someone
else there at Sun Valley that we would get more done if we went
directly to the "0ld Man", which was Jimm Hoffa. And I also was
"told by the bank man, told me that he
was the ma o see. n fact I had an appointment wit and
had dinner with him in a restaurant one time and the day that T

. went to see Hoffa, he told that that was the guy to go see if
I'm having trouble with *

-told you that?
That's right.
And then did you see Mr. Hoffa?

I saw Mr. Hoffa twice, I'd seen him that day and then I had an
appointment with him the previous day.

Well did you talk to him both times?

Yes, I talked to him and I talked toJJlP voth times.

/
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What did they have to say, first of all- and then Hoffa.

told me.that they. didn't have anything to do with the
 pro Other than they had porchased it and :spld it to Sun Valley
and -was Tully responsible for the whele operation. 'And ‘that
there was nothing that they could do or say that had anything to do
with Sun Valley =~ other than that they own property there
themselves, as individual buyers. : . _

Didn't Hoffa tell you the same thing?
Yes sir.

Alright, Hoffa told you, the way I understand it, that-is

-.fully responsible for anything that they do there and all they 4 )

is own a couple of lots out there.

That's correct. i \jf)(_

. - In other words, they bought property out there like everybody else
. bought property.

That's correct.

In other words, if anybody is taking a hosing, they'd be in the
same position. If they were to lose, if anybody were to lose
anything as a result of it they'd find themselves in the sane

ition as the other individuals that they are lot buyers. Did
& have anything else to say about it? Did Jim tell you that I
own Sun Valley or anything like that? ‘ ,

Ho. e didn‘t tell me.that he owned it he told me that it wae
entirely out of his hands and the mpan that's responsible for
everytiing was Lauer. - S .

ﬁell, I really appreciate this budd because what they've been
trying to do is make it look like wned the whole thing-lock,

As I say, Bill, my Knowledge was all here-say according to what
Someéone asks Jimmy Hoffa owned it an he was responsible for it and
as far as I know, and I did know at the time, the Teamsters owned
it to start with and it was sold to Sun Valley, Inc. and I was
under that impression the whole time I was there. And I had no
knowledge, no direct contact with Jimmy Hoffa pertaining to Sun
Valley after I had been employed there, other than finding out what
the rumors were about him owning it,

..5tock and barrel, and that's just not so. <o are ////

Now other than rumors, when you directly spoke to Hoffa, Hoffa said
that he had nothing to do with it, right?

That's correct. Other than owning the prdperty at one time and
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get that. The property, was bought. “for your own ,informat.:.on, was

* bought originally and that would be here-say because somebod else
is telling you; but it was bought originallyrbyd

-Very goo

selling it to Sun Valley, Inc. and still owning lots there that he
was paying for. - :

Hell they never owned it originally, I don't know where you woul-d-

Well, that's like them saying Bill, T at the time, he had said that
they had bought it as a Teamsters ***%  ag a Teamsters Retirement

Haven. -, = -

It was going to be used as a retirement haven, something like that,
I don't remember too much about it myself. I had remembered that

~At was going to be used as a retirement haven a .
even at onme of my local union ‘meetings came and discussed the whole
- ~thing. ~That wvas in 1955, but you came in '57 was it again?

'ﬁo, I rame in 155.

155, Tbny talked to my local union at that time, and at that tipe
the way I understood it, it was Sun Valley project and it was
bought by Henry Lauer, but the Teamsters were going to try to make

it a teamsters city. :
¢

That's correct. That's what I was told and my knowledge the
Teamsters originalli had purchased the property for the teamsters

themselves and in turn bought it from the teansters bpeing
that the teamsters. didn't accept the project.

Now, what about, the only times that you talked to Hoffa and

q were on two different days, each one or both of them tol4

you at they had nothing to do with that property and other than
own some lots there. Ang that S was fully responsible.

They Kknew, that at one time i‘.hey were interested in the propertﬂy

-for the teamsters for the benefit of the teamsters. And that at

entirely i hands.  And that was fully
responsible for all activity at Sun Vva ley and anything that
pertained to Sun Valley. A

d_where can I ever call you if I have to call you
myself? RS
¥ou Tan get ahold of mwe here at—

— what's that phone number, -

.

What's your home phone humber, I won't use it, but I'11 put it down
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in my notes. ' : _‘]

- Alright . I certainly appreciate that. (J :

_Alright Bill, and anytime that you want to alk, ....
Alright, this helped me out because this saves us from getting
together, and if later on'y have to get in touch with you, I will,

-- = ~The only thing is it anybody ever asks you did You and I discuss -
this, say yes, just tell them what we discussed.

I know it Bill, I have nothing fo hide. In fact I didn't make a

thing on the deal, so as far as I'm concerned, its done nothing but

give me grief. - - . - : _

Just tell them the truth, if ever they ask you anything. If you

remember, ‘then you tell thenm. So, if anybody asks you, don't say
. that we didn*t talk, because then they try to make something out of

it. If they ask, just say yes, I talked to Bill Buffalino~* on the

21st of July 1962 around 12:00 noon we talked on the phone, tell

them the whole thing. '

I will.

Okay buddy.

Okay then Bill.

Thanks alot.

Bye.

Bye. .
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Record 3 - Bill Buffalino

This is a statement that I'm making on the 21st of July, 1962 at

... 12:15 p.nm. : __\

. angd

S is - with reference to *
- is" » Michigan., ome phone number is:
wn Valley withm’ Y - 2nd
_ is relationship with Sun Valley in connection wi e Teamsters

Local Number 376. . came to work with Sun Valley in

the early part of ‘He had received someé checks from Local

P 376, .when he was wor ing for, organizing automobile-salesman and et
T - garage workers for, " who was_the president of Local
376. also 1nforms me that indicated to
him and told him pPersonally that he was the owner of sun Valley -
- 'Lock, stock .and barrel.” Now, he also indicated and told Tony
: that Hoffa~* had mothing at all to do with it, those
rumors are just phony. One tim teld him well there
are some rumors about it and I'd like to Khow what to tell the
people that ask me and said to him, you just tell them Hoffa

.has absplutely nothing o with it, and its mine!

He also said:— "I'n (Y -: sun Valley and I sign
that way, and 1Ts mine. When I borrow money, it's in my name, and

its for me." When I first went to work for him as an organizer, he

told me this organizing is for the birds, he said so far as I'n
concerned I've got something better for you. ' \07C

Then he explained that he was going to go to Florida, he made

arrangements to take him to Florida with him and he took
to see the property, then when he took him there, \
t e

, 53 "what is this?" and as they were looking a

" property #_sam, "I own all of this, can you visualize
homes here and a shopping center here, boulevard over here, a lake
over here, a canal going through over here." And .says it'1l
all be wonderful. Angd says te him, "That's exactly
what I'm going to do, this 1S my property and so far as I'm
concerned you .can work with me in connection with this project."
First he said, we're first going to sell the property, then later _

on wa2'll build the homes r on we can build some homes down — |
here for ourselves. # also advises me that he never
did have anything to do W1 Mr. Hoffa in connection with this

project or any of his business relating to his. work with Sun
Valley. He also advises ne that the only thing that he does, and
he knew is through here-s that Mr. Hoffa bought a few lots
. there-& tol make out a few receipts here
berause he had to make out a €W receipts for Mr. Hoffa's lots in
fact and later oanilled in the numbers of the lots.
Tony Pernicane also e that Mr. Hoffa was never out at the
offices of Sun Valley and never had anything to do with the
operation, supervision of it and he never saw him there, never saw

him anywhere in connection with Sun Valley. And when he asked Mr.
Lauer personally, that there had been a few rumors and he'q like to/
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know what to Asay, or how to answer to them, did somebody indicated
that maybe Mr. Hoffa had something to do with the property because

they heard it on the McClellen committee, when it was in the
. . newspapers when he aske:P told him there's
-~ .absplutely no truth at o It and in.fact, its my own and so far

as-anybody's comcerned you can let them know that it belongs to me.
It does belong to me and its mine. - o

. says that he was listed as* and P s the
or something like that, I'm not-sure, he savs. Now he
- —=-"also"says that when he discussed the Igloos.in theb
Associates that the McClellen committee had .indicated
" borrowed money from Sun Valle
discussing this with
belongs to me, so I can DOIrOwW RO
_ doing! There's absolutely. i
- .. borrowed money for from Sun Valley, I'm b—)(_
. actually borrowing my money from myself! In fact he indicated that
...-he was bnilding these ice cream parlors, or Igloo's or whatever he
was referring to them as being for his children. What he was
tryimy to fdo was get smme security for his children, and he was
going to let Sungvalley do it for him, because Sun Valley belonging
to him and his children would be able to have a couple ice cream
parlors each. knows that, and told him
that Hoffa had absolutely nothing to do with Sun Valley, did not
own it, did not have anything to do with its operation or
management and any questions he had concerning them he, Henry Lauer

would give them the answers. _

says Sun Valley
myself, that's all I was
with it, because when I

ney from

says that _ signed his paychecks, MY
ave the instructio as of what to do and supervised him
a worked  for & And didn't take orders from
» .anyone else.

-This state_ment'is made on the 2lst of July, 1962 at about 12:15 )
p.m. _ .-
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Record 4 - Bill Buffalino

‘T

~, employee of the public bank this

I met with

-afternoon at 2:00 p.m.
‘T asked him to hawve ‘get in touch with me, He told
and near his home and he will
get. in touch wit and have him give me a call. He also told
me he wo [ i i ~~, who presently lives
o € 15 also staying over with
- .- a-daughter who lives a ‘He told me that he went to
' the Grand Jury in Washington, alse in the first Orlando
Grand Jury. Incidently, Anthony Pernicano”” went to the

Washiniion, Grand Jury and the first Orlande Grand Jury; neither
" He

nor-den.t to the Second Grand Jury.

+tolg me that he started with 5un Valle he
worked on and he never did work a He
was there as And about 6-8 weeks, his

©riginally used over to the ‘o—]L
and they were in the transition period.:
tells me \_

address,
times was the boss. He mentioned,
at_ made it very clear that he was the boss,

_Hoffa** never had anything at all to do with it. qhad told
on several occasions that he owned Sun Valley and at times
1scussed Sup Valley in connection with
says the‘: Mr. Hoffa~~ never had anythin
JC and with Sun Valley. And tha was
-' Hoffa was never 1in the Sun Valley Offices, he never gave
anybody any orders, never called, an*never understood that
.Hoffa ever had.anything at all to do wi 1

seeing that R v=s , of sun Valley,qanswered

. thousands .and thousands of phone calls and never talked with Mr.
" 'Hoffa, and neither does he ever know that Mr. Hoffa talked with
at that telephone bécause he would have been in the position

to have heard him. Now, he was investigated or interrcgated
several times. One instance showed him some letters regarding a
letter he wrote, he te many letters to heads of local unions,
for example, ~, and others. Now, he did nct know who
the people he was writing to, he said that he was writing then
because told him to write them. One letter he said, they
brought .1t up and they attached quite a bit of importance toe it,
this was apparently a letter from James R. Hoffa which instructs
to refund money on lots, plus 4% interest, or plus an
intérest rate, if they wanted to turn him in. And they wanted to
know why the letter would be written, and why Mr. Hoffa would be
telling him how to handle the matter if he were not the boss of Sun
Valley. &nd answer to that said that did not
want to give refunds after the McClellen Committee and so forth was
publicized in the newspapers and he felt that he thinks that maybe
scome members went over to Mr. Hoffa and with reference to that, a ,

and that

at all to do with
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reguest was made and Mr. Hoffa told them it would be alright. And
that this should be the way to handle it, it would have been
satisfactory with the union.

~Then furthermore there was another letter, with reference to an
‘individual who bought -a-lot on block 1; - that was sold by Dave
and says we got a letter from some outfit like the

ori Road Commission or some other outfit similarly named andg
that they were going to widen the highway 50 feet. 25 on the east
" side and e west side of Highway 50. Now, and as a result
of that wrote a letter to this individual saying that
since they're g to widen it o th sides, it would be
necessary for him to trade the lot. .showed the letter from
the Florida Road Commission to en now, it does not seen11317'
C

to be in existence. There's 4 bit of correspondence between
_ and this other indjvidual. 2And the individual seemed very
. reluctant te sell it. Eventually he did sell it and got about
“twice the amournt of his money for it. gave him a check for
that. .Now, it appears that they cannot find the letter from the
Flarida Commission. and .they claim that this is some kind of a
fraud. He told him that there. is a letter, and if ‘they checked
with the Florida Authorities, they will find the letter, because he
would not have written a letter like that to the individual unless
he did see it. And he knows. and he has a vivid recollection of
having seen the letter from the Florida Road Comnission, or some
other similarly named Commission. Then again he also mentioned
that he asked them how they thought they could tie McCarthy~~ in
with any time of any wrong-doing. And the answer to that was that
he was there when the loan was consummated originally and since a
loan was not used for the originally intended purpose, the first
purpose intended that therefore makes McCarthy part of the fraud.

said that he would discuss the matter further at anytime
in the future, just call on hin.

This -statemeht is made on the 21st day of July, 1962 at
approximately 2:30 p.m. ’ :

il
e
i
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Record 1 - This is_an interyi between —
Washington, DC and ﬂﬂ of Nashville, TN. This
interview took place on Thurs. Feb. 4, 1965 in the offices of Sy

"; Stahlman Building in Nashville, TN. The interview

commenced at 11:40 am. .Those present, in addition to
- “and o Wer

u where do you live?
: vive SENI achvite, .

And how old are you-?
10 g |

And how long have you lived in Nashville?

SR I've been in Nashville sinc{ RSN

Where are youn .employed? \D7C

Tm working s ot QNS

Row,q this is strictly an informal conference. What we're
tryin © do is ascertain some facts in connection with \
problem which may incidently, in fact Mr. Hoffa's~~
problem, in Chattanooga, TN. - Now we're interested in only in
getting the absolute truth. Now you're not under any ocath this
. time, as you understand, but we want you to talk freely with us, if
N you feel that you can't talk freely with us on a certain any
matter, that you think we may be intruding on your privacy, you
just say so, and we will not discuss the matter any further.
-However, we're not interested in any private problems that you may
have, so we. will. not ask you about those. We want to and will
conform strictly to how we may properly do as lawyers, or as I may
properly do as a lawyer;, and we're not interested in hurting any
particular individual, we're not jinterested in helping any
individual at the expense of telling the truth. All we want is the
-simple statement of facts, and I'm going to talk to you just like
-we_were in our own living room and talking man-to-man and there's.:
not going to be any over-reaching or any tricky guestions or
anything of that nature. So we want you to feel free to speak
exactly as you would speak to me if we were in our living room or
over in the bar having a beer together. That's all this is.
when we were having a cup of coffee this merning, you mentioned to
me that- had been away - do you recall that?

Yes, he just came back.

And when I sa were talking about_ Now you
know, , do you? . ’
Yes I've known him for-years.
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And that is the same who was a government witness 1n
the case agains Is that right? X

Yes, that's right.

Now tell me.something about your relationship with 8 hen din
you first meet him? )

I_met ’ right after I came back 'from—. in A

~Had you lived in Nashville, originally?

ves sir, SN

¥ou were born here?

How long’'did you live here before you went to—

I've lived here EETNIIIEEY
How old were you when you went to il NS
Well, lets see, I went there in ’ and stayed til.‘

What year were you born?
| . b1c

. Now when did you first meet-

You mean after 1 came back to Nashvxlle.
Hc, I want to know when. you first knew him.

When I first met- I don't know exactly, it must have been
around '

Well you were only about- years old, is that right?
Yes sir.
Did you go to the same school together?

I'‘nm not sure, whether- vent tofi . or not ... but

I did. He's about-years older than I am.
Now, did you live near each other?

Yes sir, we were raised in practically the same neighborhood. 1In
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Where did you live at the time?’

At that tine I lived in +++ (SN

Where?

How do you spell that?

L %

and where did. he live?

P He lived down on‘

-And how far is that from where you lived?

. . .Oh, abpout & blocks. .

And do ynui-ex:all the circumstance under what you met, or whether
You were in the same crowd together or went to the same tavern, or

whatever? | b‘)c'

No sir, at that time, we were—, and a couple years after
that I went to the Army. I talked about it off and on *%* and T
- went to the Army, and came out; and as in - the Zrmy, he went in
the Army right after that, and I didn't see hi ore until he
ran for let me see
when that was, in believe.in '56 - '57., I didn't see him for a
long time after that. Then I helped him
and .I knew a.lot of people in
- "that I¥'d help him in any way T could, in Then
I saw him off and on mavybe once or twice a year until I came back
"this last time. In‘ :

ashville, and I told

Now when did you go in the army?

And you were then .years old. Now, from the 'time that you first

met him until the time that You went into the army, were you
friendly with him in the sense that you chummed around together?

Oh yeah. We drank coffee, and drank beer together at different
places. 1I've known his wife ever since when they got married.
Know all of his kids, his sisters. ' .

Now let's take that period between around F about

time that you went into the army, you were then etween. anc&
yYears old, is that right, or in that period? Then & vould have
been about what? during that three year period. Now during/

that period, would you say that you were close, personal friends,
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in the sense that you'd see each other 2-3 times a week, or would
you say that you were just casual friends where you might see each
other once a month.

I'd say casual friend. We'd see each other something like that.
And during that period .up until - ‘did you ever. double-date
together or ... : -

No sir, he was several years older and we'd talk and everything.
We were good friends. . :

How you mentioned that you went into the army in-, how long did
you remain in the army?

I was only there- year, came back in (N

Where were you stationed?

’ ) I was stationed in and AIIEGNGGGY
: _ and ****xx in ‘ ' : '

Now, when did go in the army? Do you recall, did he go in
after you came “out?

Ng sir. He was in before I was in. He went in, I think in .or
iand came out about - w7 ¢

So he was already out of the army when you first starte o go cut
with him, 1is that right? Now whe came back in W did you
resume your acguaintanceship withw

Yes, sir, I saw him off and on.. I didn't see him all real often
;but I saw him once or twice a month - something like that.

)

‘When you came back from the army did you still go te 1live in

Voscovel Heights?

-

Yes i did, and then about a year later my family moved to—
After you came out of the army, did 'still live in the house
that he lived in before?

I don't really know.

In the interim, had ‘arried?

Yes sir.

When you came back from the army,../as married, is that it?

That's right. -
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That was-, right?

Yes.

~Where di live when he was married, when you . first knew him as
a married man?

He lived on the corner of—

Was he already married when you came ba}ck?‘

Yes sir.

Did he live there when you came back?

When I canme _haf.k,-.I.dnn 't know, .He lived all around on

- A1l over . he moved several times, in and out.
The next time I saw him or talked to him, he lived on the corner of

Over how long a-period of time did he live in that NN

area?

He must have lived around there about 7-8 years.

Was he still living there when you went +o ANNEEGGp \07(’

Yes sir he was living in that neighborhood. ‘

I believe you said that was the m right when you went to

: So'from‘ until -as well as you recall,’ lived in that
g area? , :

Yes.

Although not necessarily in the same house, is that right?

No sir, he moved quite a bit - he lived in_xis own

self.

Did he live in_ before you went there ind

Yes sir. | : B

Now, do you remember what period of time he lived in—
What years.

I don't remember, but he told me that he was there for 2-3 years,
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Now, during the period from .untilP or let's take it
immediateli ai;er you came out of the service, how frequently did 51(-
you see ’

Sometimes I'd see him about twice a week, 3-4 times a week. )

v
.\
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Record 2 '— - February 4, 1965

" After, between this time, I'd see him once or twice a week,
sometimes 3-4 times a week, and then maybe again at other times, I
wouldn't see him more . than once a meonth, or once every three

" months. I just-saw him pff and on.

- In the meantime, had you married?
Now, did this relaticnship

Yes, sir, I got married in q
continue seeing him as you have stated, from '48 to '59? During
that entire period? - - b-k__

he was in Nashville, we always

a couple of years
a couple of three years and
1s span of time, but when we were

<

When I was in Nashville, and wh
met with each other. I live
and then he was gone t
. we didn't see sach other during
- both in Rashville, we'd always seem to get together.

'48 when you came. back from the
I want to talk to you about
ow did you visit each other*s houses?

Now, let's cover that period from
service until he went to
© your relationship there!

Yes sir.

Did your wive's, did you visit each others houses with your wive's
and family?

Well, our families weren't as close as we were. I knew hig wife,
and he knew my wife, I knew his kids and he knew my kids but; we
have been to his house, my wife and my family, and he's been to

ours.

Would it be just a casuyal visit, or would it -be for dinner or
entertainment? :

It would be just a casual visit, I think possibly we've had dinner
at each other's house.

And did you visit each other at Christmas #dme. or whatnot? - For
holidays?

Well, we have, yes.

Now, was the relationship such that you exchanged gifts cr were
close? ’ :

No, we were close at all times, but on't think we ever exchanged
any gifts. One reason, he's a, is a sort of funny man, E;)C,
he stays home most of the time, he doesn't go out too often. We

used to go to his house once in a while, but he very seldom goes
anyplace, he just stays at his house most of the time.
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During this period from '48, until when he left for_

what dld-do for a llVlng"

Well, I don't really know. He's never really done a whole lot of
any klnd of: work. . o

Was he ever” enployed for any great length of time in any' one
particular job? : '

Not that I know of.

Durlng that perlod from '48 to '59 do yYou know of any jobs that he
had? .

at one time on the corner of
.This was. in between that time. rCourse in between this

same period of time, ‘he was i for 2-3 years. I don't
Teally know what 'klnd of work he did. .

Was he BEVer a member of any union that you know of?

Yes he helped organize

Was it a_ that he had an interest in or was he b—](.
employed by them? .

He was employed by the QEEREENNNTNEEY

And do you remember what that—was”

A man that owns the at * owned it at this
time. When he had labor troubles, he solg it ‘was, he sold it to

Do you know what-did for that man?

How long was he in that job, 4o you know?

About a year, from my underétanding_.

Did he actively participate in the union affairs, do you kneow?
He said he did, he told me that he helped organlze it.

You dtrn't know -what the name - of the union was do you?

Yes sir, it was the Teamsters Union -~ this local right here - 327.

Do you know whether he ever held any office in that union?

No sir, I don't know.

HOFFA, Page 2174




Other than those two things, the running of — and the
working for the #, do you know of any other
employment that he da? ' ' o

No sir, I thlnk he used to work wlth__
wno 1S |

‘was at this time owned them on
, now he's ;I At th e e had a
and a on the corner of _

s

Do you know how long .'worked with him?

I think he worked off an on for/jj I cor 2-3 years. Not
all at one time, but he worked for him a while and then guit and ‘

cone back. *

When you .say that he had this (] ] ] <id he own .the-

pd.u’ oun the drug store?

To my understanding he did. He got it through some kind of a deal E
when he was# He got a good deal on the
lease, or something like that. E
Now, was your relationship w1th-such that he confided to you,

conflded in you? )

Yes sir, I think he did. He'd tell me just about anything that
would happen.

Well did he ever discuss his problems with you?
Weil, I don't know what you mean.
Well, lots of times a fellow has something in mind, worried about

something, he talks to a friend about it. And says, "Joe here's
what's on my mind, and I'm worried about it, what do you think I

should do"? RELITREN

Oh yeah, he would discuss things like that.

ASo you had en intimate relationship.

Yes, sir, I sold him a car one time - my old car. My Oldsmobile.

And well, we'd talk about anything that would come up. I don't
think there was ever anything that ever came up that he wouldn't

talk to me about.

Now, when he decided that he was going to—did he ‘D-IC_

talk that over with you?

Yes sir.
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Before he even did it?

Yes sir.
- -7+ - _and did you advise him, say that you think it was a. good idea or
. ' . anything like that? : _
Ye thought he could win this race. and I talked to
and his office about/J < he seemed to.thin
would win it. ) -
o Well, did you go out and—? ST
Yes sir I worked for him all the way up until—pd then

I worked at— for him that day.

. What year was this? Was it before he went to— or

" after he came back?

T believe it was after he came back.

Did you ever act on behalf, or try to help-in any other _
way other than this getting him up until the time you went E
tob&’
No sir.

How many children did. have when you left for /NGy

He had all three of the same kids he's got now. Three hoys. ‘o
| NC

- . What are their. names?

His oldest one is_u

How old is he about?

He's about 17. And he's got is his next oldest one -
about 14 or 15. And is his baby he's about 12

years old. .

What is’ wife's name?

Did you call her_“, or— or what?

I call he

Did you know her -before she was married to’.‘

No sir, I didn't. She's from some small town outside of Nashville.

/
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Do you have a family of your own-
Yes sir, I've got-

and how old are they?

They are-nd‘ years old.

So they are much younger than And you're children, I assume

are too young to play with children? - :w - |

Yes sir.

What is your wife's name, maiden mame? [oj C

Her maiden name is(jjENEEEEEENEEE

Was your wife and wife on first name terms?  So they'd call
each other or :

well, my wife ncw and @Jlf are good friends, and have been ever :
since they've met each other. Of course I'm married to my second E
wife. My first wife was/ .- - her nmaiden name.

Is your first wife the mother of your children?
She's the mother of three of them.

Now was your first wife, i JJfon first name terms with-

Yes, sir they kimew each other guite well.

And they called each other SN SRF

Yes.

Did they visit each_gther, do you know, other than when in- the
company of you and

We all got together quite a bit.
This was the relatidnship with your first wife.

Yes sir.

Well, when you got +together quite a bit, was it family
entertainment, or family relationship, visiting each other's

houses?

Yes.
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Having drinks and gathering and whatnot?

Yes.

.Did you-play .cards together?

‘We played cards together, yes. Drank coffee and sat‘afound the
house. - : ' ' :

"Now, when did you and ycur first wife separate? *_\

Was it before you went to (NN A
ves. In G GEONN b

. Yon say.in o
S \
Yes. :
- Then of course that family relationship between (SIS and you on
the one hand and and his wife, h on the other hand, I

assume ended, is that right?

Yes sir.

But you maintained your relationship with- and his wife, is that
right?

Yes sir.
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Record 3 —_5 - February 4, 1965

I understand it that your first marriage broke up infjliJif when did
you re-marry? - ' : :

About 6 months after I got a divorce.

) ‘Was that before you went to/NGGYG-: :

Yes.

Now, during the interim between your first-marriagé and when you
id you and your present wife, =~ |~

re-married for the second time, d
~, did you and gEgg visit/MMW -~ home?

No sir not until we came back from Nashvi}le this last time.

%hen yon were going with{ilf for the six months between your
first divorce and your second marriage, did you yourself, visit
Yes sir, I saw him a couple of times.

vou went to [ NN ir ', and do you remember what month it .
was? What part of the year! E

It was in the wintertime, ébout_ I think.

You were married then? b ¢

Yes sir.

why did you want to go to-

Work was awfully slow right here, when I left and I had talked to
-some friends of mine that used to live in and they
said there was a lot of work up there. So I just went up there to

take on a job.

Now, you didn't have a job when you went up there?

No sir.

Duri his period from this time that you came out of the service
in ; until JJJP what was your occupation?

Well, I worked most of the time in the M incustry in

- 'I_ here for a little over a year.
what (] vas that?

I was gone from Nashville quite a bit during this
period myself. I lived i from 'S5 til '57 and

then I went to_ ) and came back i
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Well from 1948 until 1955 you pretty much remained in Nashville,
right?

Yes sir.
-

Now, .during ~that - perzod were - you employed 'in the —
industry? ' ;

Yes sir.
Are you a member of the union?

Yes sir, T belong to the Teamsters.

Which union is that?
‘What local you-mean° 327.

In that capacity as_a member of 327, did you work ondlY: in
- ., or what?

B —— Ve
And you worked for various companies during that time? )

Yes. I worked forg D - SRR

- Now was working during that period at any time for the same
company that you worked for?

No sir.
. He was a mewmber of the union at that time, is that correct?

Not at that time, he wasn't, I don't know when he joined. I don't
‘know t year it was when he was associated-with this
That's when he was supposed to have joined this union out

there.

As T understand you went to /KN i ’ is that

- right?

Yes.

And you stayed there until.’

Yes.

Now when you went to— did you keep in touch witr "
during that period? : ]

I didn't keep in touch with him, but I saw him several times in
between that period.

Page 2180

HOFFA,

- ha—-




When you came back home here to Nashville?

Yes, when T came back, I'd see him.

How frequently would you come home to Nashville during that period?
wgi‘l-i two years time I was probably home 6-7-8 times. -

And you made it a point to see '

Yes sir, I'd either run into him someplace or he'd come by the
house. If he heard I was home, he would drop by. s

And then in 'you went t- is that right?
Yes sir.

Where about 1‘

A-small town called i W

Now, when you were in—where did you work.

When I was i I worked in a P I worked for | - B
or a year, and I worke ) '

or a year. I got laid off from both:jobs.

Was that a union shop you worked for?

The first wasn't a union shop,_was union.

Well, diﬂ'you get the second job by virtue of your membership in
+he union? ‘

No sir.
It was not a teamster shop?
No sir.

Now when you went to— in -_a,who did you work for

there?

I worked for a compan . I made the
thing that yo '

Doring that period were you in communication with‘

No, sir not while I was out there.

To the point of sending Christmas cards or anything like that?

No, I didn't hear a word from him all the time I was out there.
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"I beljeved he lived on the corner of-”

mna you vent «SAENY

When I came back, I ran into him.

Now when, after you left— where did you come?

I came back to Nashville. 2nd I stayed til AfJJ
Now from -where did yon live .in Nashville?

Where di'd.live during that period? '

Still in that same éréa. :
. L L

Yes.

. When you came back fron N in., what was 'doing?

I don’t know what he was doing. Almost all the time I saw fJJfhe
was ... Oh, one thing he done was he for 6-8
months. And I believe he had just qui Jo something
happened and he wasn't with th pany anymore.

Well, from '58 to '59 did you see'frequently?

No, ﬁot too often, I saw him a couple of times that year.

Did .ever do private detective work, during that period?

Nb sir, nc‘: that I know of - he could have.

And you left here, in- is that right?

Yes sir.

Right.

How long did you stay there?

I stayed i‘ until I came back in-

What month in’.did you come back?

In February.

During that perioed from‘ hile you were in Indianapolis,
did you keep in touch with

I didn't keep in touch with him, but I saw him several times off
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and on all the time, I was up there.

Where aid you see him?

. In Rashville.

. And you -would see him when -you ctame home?

'Yes_sir.

And when §Ou came hbﬁe did Y6u contact him, or did he ééntact you?

Well, if he knew I was home, he'd come by; we'd usually run around
the same neighborhood and we would always run into each other.

Did yoﬁ‘go to the‘same taverns, or ...

¥es sir. H= knew a lntrnf the people I knew and I'd see some
people and they'd tell him I was home, he'd come by or they'd tell
me that they saw him on the corner someplace and I'd drive by and

. see him. -

Did you keep in telephonic communication?

While I was in_ No sir.

When you were home here 1n— did you have a telephone in
your house7

No sir, I dldn't have a phone.

Did he have a telephone? \g j (.
I think he gid.

Now you came back here in you say. xNow prior to
the time which you came- back in I'm golng back to 1947, do

you know whether ever drove a c:ab'>

I don't believe did - he may have. -was in the Hospital, in ..
" the I ess 2 or 3 times and he was confined at
cne time I think for I don't know what his illness

was, or what was wrong with him.

Was that before you went to_

Yes.

What hospital was he in?

He was in the‘

Where is that Hospital?
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Well at that time it was out on White Bridge Road.

Did you go visit him there? .

No, sir I didn't. I didn't even know he was in the hospital until
“he had ‘already. came bunt.

Is this the White Bridge Road Hospital have a psychiatri;: branch?

H speaking: _
this is Thayer General - it was called Thayer - it does have a
psychiatric section.

speaking: '
ad a friend of his that lives in and from my
erstanding this man that he knows that iives 1in as in
this psychiatric ward. .

.The man he knows from Cleveland, was in the psychiatric ward?

_¥Yes sir, that's my understanding.

speaking :
And that's where they got acgquainted. bjé F

Yas.

' ! speaking: :
An know people that v151ted_whi-le in the psychiatric ward,
but that's not what-ls talking about.

No.

We were now talking about Thayer Veteran's Hospital, now to clear
one thing up in my mind, you referred to ab city and

* . before that yougwere talking abouy . nov when you were
working inh were you working 1in Cleveland, Ohio or
Cleveland, TN?
—. This boy that knowé',' ITves in -
Alrigﬁt, now, Do you know the name of the boy ig

SSEBRNE - s his nane.

Do you know what he does?

Yeah, he doesn't do anything. His family is dead and left him
quite a bit of money and his family is fairly well off and he's
been, from my understanding spent time in several hospitals. in
several different towns. He told me he was an alcoholic.

. Have you ever personally met this man— /
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Yes sir.
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We were talking about this gentleman from
Now you say that you know this d

Ygs sir, I've been to his house.

How 'hoi;: did you ctome to know him? - - | lﬂ_’ C :
Well since I've beeﬁ back home this last time ... :

How did you 'come to go to his hduse?_ |

One day last summer, I don't know what month it was in, but
called me at home, called my mother's house, and he asked me
1f T wanted to go to Chattanooga, and I asked him what for, and he
~said that a friend of his was having some kind of trouble that
‘somebody was trying to mistreat him or scmething and that he wanted
some private investigator to come to nd find out what
. was happening to him - what was/who was causing him this trouble.
And I asked him who it was and he said that a friend of his that he
- was ‘in the hospital with and said that he had a lot of money and
that he would pay us $50.00 a day to check on his troubles whatever
it was in he didn't tell me at the time what it was.
So he told us to come down there as soon as possible and get a
plane out of Nashville, and fly down there. So we did, and we flew
down, and this is when I met

Now, you had never known him before; did -say how long he had
known this man? )

.said that he had met him when he was in the hospital.
.In what Hospital?

He told me Veteran's Hospital.

Did he say what the man had been in the hospitai for?

No sir, at that time, he didn't.  es---

Did he at anytime tell you that? What he had been in the hospital
for? .

No, he teld me it was because of his nerves.
Ih.at-was in because of his nerves.
Did. ever tell you how long that he had been in the hospital?

No sir, he didn't say for how long he had been in but he told me
that this is where he met this _erson. -

How did' tell you why he was in the hospital?
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No, he niever said.

And he didn't tell you for how long he was in the hospital?
No sir, he didn't. ”

Did-he ever tell you -whether he'd been in any other hospitals other
than this Thayer Hospital?

‘He didn't tell me what they was, but he'd told me that hé'd been in
a hospital several times. ) ;

Did you want that for me to understand that he had been in the
Thayer Hospital several times? '

I didn't really know what haspital - he. didn't say.

,Butfyou knei"thzt;he had been in the Thayer Hospital on one
occasion, 'is that right? _

Yes sir.

Now, we are at the point that you statéd that you came back from
AN ; hand when you came back, where did

you go to live?

I stayed at my mother's house.
Where is that?
1sthat ot in

Did'still live in the same neighborhood that he had lived in?

No,..he.moved to_where he-1lives now.

And after you - where does he live now?

He lives on —, I believe.

And how far is that from the home that you came to?
-It's about a mile and .a half.

When did you first s2e or hear fron., after—

It was about the I'd been home about a week
and was trying a friend of mine that lived in the upper
part of Voscovel Heights, and I was driving down the street, and
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-and his wife and another woman passed me on the street. And
when he saw me, he blew his horn at me, and I stopped and backed
up, and he backed up and we just got to talking. He asked me what
I was doing. And I told him that I just came back here from

b e

and that I was thinking about going to— '

:knﬂ"didfynu'ugree“tnréeereach,other,again;sumetime?

Yes he asked me right then to come by his house then, and drink a
cup of coffee.

Now}”on'that first meeting it was he who recognized you, is that
it? . ' e

Yes sir, he blew his horn at me.

And you hadn't recognized him before the horn was blown?
No I didn't pay too much attention to it,

~So it was he seeking you out, -is that right? I mean if he hadn't
blown his horn, you‘d have kept going stralght ©on, is that right?

Yes sir, I probably wouldn't have seen him,

What was it that he said to you, or you said te him to arrange for
a further meeting?

We were talking and I asked him what he was doing and he said he
was carrying his wife over to some church social activity and he
asked me what I was doing, and I told him nothing and he said well,
we're fixing to go back home and asked me if I'd like to come out
for-a cup aof coffee.  Before he said this, I teld him that I'd
..-heard about his .part 1n‘thz *rial down here, and he zaid yeah, and
“asked me what'I had been doing. And I told him I had been working,
in and that I'd just stopped over here - my Daddy
just diedqd about- before and I was going to stay with my
mother for a couple of weeks before I went toh. and he

said well, if you haven't got anything to do, why don't you come

out to the house and we'll drink a cup of coffee ~ and we'll talk .

over old times.
When you were in_were you working as a Teamster
nmember? .

Yes.

How come that you came back to Nashville?

Freight slow there - and there wasn't much work, and I got laid off
and I was just going to make a change.

Did anybody tell you to come back to Nashville?
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No sir. I just came back because I couldn't get any work.

Did anybody ever ask you rior to the time when @R honked the
horn, sometime in*, did anyone ask you if you knew
No sir: Nobody even knew that I ‘knev (IR ' -

Had you heard before you came back to Nashville in-r'
about— participation in the~“ case? -

Yes, I read it in the newspaper.

Did you recognize the name as- the .that ‘You kKnow?:

Yes sir.

#as his picture in the paper?

No sir, it wasn't. But .I knew-name, and of course I

knev SUSEEENE® ' = nane.

Did you ever tell anybedy in SRS - a2ny member of the

union that you knew

No sir. o ' L)—)C

Did anybody ask you whether you knew-

No sir.

Had ‘arﬂcipation,in case ever been discussed with
you by any person prior to ) ‘when ‘you net §Ponr

the street in the automchile?

No. At that time, I wasn't Sure it was the same Ry -
theought -it was, but as far as me knowing, I didn't know for sure.

‘We're at that point where you met, and I'm going to come back to
that later - we'll pick that up when we come back this afternoon.

Okay -P we're not resuming the interview and it's now 1:15
p.m. Nashville time, I'm going to skip over the area between

February of '64 until December of '64, and then I'll come back to
that later. . I'm directing your attention particularly to that
early part of December 1964. Do you recall whether at that time,

-.vent to Washington?

Yes sir. He went to Washington, I've got the dates exactly at
‘home, I believe it was just before Christmas.

You don't have the dates with you would you get them please?
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- Yes sir.

gspeaking: '

ot the dates at home but let me relate it to an incident that
- occurred. On behalf of Mr. Hoffa‘“, you filed in irst,
.a ‘motion. and. that took. place - I -first told v ' it in
November, and then long about the first of. December, -that that b
broke in the papers, and it was following .that, old you about
a motion in Chattanoocga, or something like that. So if you would
relate it to that, you could pick up actual dates.

In any event did say anything to y&U-darly in December about
some papers being filed in Chattanooga or Cincinnati?

Yes sir, he said that Hoffa's attorney s were g01ng to file a
motion for another hearlng Or Some. kind.in Chattancoga.

And where did he.tgll you that, do ycu recall?

"He told -me that right in -wmy house.
Did he come over to the house to tell you that?

Yes sir.

and what did he say, did he say what the nature of the paper was
that was going to be filed, or had been filed?

No, he just said it was a motion for another hearing, he said that,
well the reason that he told me this to start with was he said that
the government wanted him to give an affidavit.
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record 5 - (RSN - rebroary 4, 1965

Pid he say whether he was involved in this motion at all?
Yes sir, he said he was going to be called to testify;
Did he say vhetber anything had been said.about -him:in this thing?

No, he said he talked to Walter Sheridan~* and that Sheridan had
told him that he wanted to talk to him, because -in this hearing,

that he. thought Y would be a witness. '
bid ‘ay when he had calléd FTE; or did -say he called him or
Sheridan called .

I don't know, he just said he talked to Sheridan. _ ‘9_7(.
xid he say whether he had talked to him on the phone? .

On the phene.
Did OSk him to come to Washington?
No, from nmy undérstanding he asked -o come to Washington.

And did - ay anything else about the paper or his conversation
with Sheridan?

No, he said he wasn't going to sign an affidavit.

Did he say what kind of an affidavit Sheridan wanted him to sign?

At.that time he didn't.

Did he tell you before he went up there that he was not going to
sign any affidavit?

Yes, he did.
Did he tell you why he would not sign any affidavit?

He said the affidavits that they wanted him to sign were not true.
Was this before he went up?

This was before he went up.

Well, did he tell you, in what respects, the affidavit.they wanted
him to sign was untrue? ,

No, he didn't say what it contained.

Did he say anything before he went up about signing an affidavit?

HOFF4, Page 2191

e -,




No, I don't believe he did.

Now, did he say anything else about the conversation with Sheridan,
on the phone?

. No, .he Jjust. said. that Sheridan. sonnded urgerrt and- thay needed te
talk to him in person and -that he was going to be out of town for

a few days.

Did he say how he was going to gét to Washington?

No, he didn't =say how-he was going to, ~- but before this in
December, he had told me previous to that, that m", that
works for the Teamsters, had given him money ore to go to
Washington. And he also said that had given him
money, to make these trips with, and - .of conrse the government

gave him money to get back home on. That was the only thing he
said about how he was going.

'You mentiocned - .

2And, did he say how many tlmes“ad given him money? .

He said a couple of times. '

Did he say how much money he had given him? | \9'] C_
No, he didn't =ay.

Did he say how many times gl had given him money?

No_; he just said he had.

"Did he say how much he was given?

No.

Now, did he tell you how he was going to get this money to get him
te Waskington?

He didn't tell me how he was going to get it but he met“
two days before he left.

Were you witb‘a!: the time?

I carried him to a restaurant where he met‘

You carried who to a restaurant?
» to a restaurant on Galveéton Road where he met .
nd he told me that I couldn't stay because the party, he
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never did tell me who it was that he was meeting, he said that if
this party knows you and sees you, he won't even talk to me. Anpd
- he said you know him but I can't tell you who he is, because he
. told me not to. So I let him out _at the restaurant, and I went
heme, and . I just got curious as to who it was, and .I came .right
-back to 2 restanrant right: across the street where he met

What was the name of the restaurant in which he met - bC

"~ It's Ford's Drive-In.

What was the name of the restaurant that you went back to? -- wWill
You make a note to get a hold of that? Now, did you keep notes of
all these meetings you had with ’Jhat you observed, etc.?

I kept quite a few of them.

Do you.still have those? .Could you let us see ‘those, so we could
make copies of those?

Yes.
' Now, how come ﬁhat you drove him ocut to this restaurant? i

Well, his car was broke down. 7

I see, was it in the garage at the time, do you know?

It was at a filling station.

What filling station?
“It;swa~Phre,oil,Station‘nut'on Gallatin Road.

Do you know wha£ hundred block of Gallatin Road?

-I don't know what hundred block, but I know where the station is.
As a matter of fact, his car is still out there. ’

It's stili_Sitting out there?
" He has bought another car since then..

I see. And it was because his car was broken down that he asked
you to drive to this Ford's Drive In. When he asked you to do
i

that, where were you?
I was at home.
Did he come to your house?

. He called me and asked me if I'd take him.
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You have a‘telephone at your house?
Yes.
. What time of the day was that?
It was about 10:00 in the ﬁurniné, when he called.
And did you pick him_ub?
_Yes. I went to his house and got him. : -

And then you went to Ford's Drive In. You let him off on the
corner, you say. .

I et him.nff_ﬁ—Auell._lvlet.bim,nff.right in front of the place
because it was about 30 minhutes before the time for him to meet

this party.

I see. .Alright, then you drove t our home, _is that right? What
arrangememnts had been made for ﬁ:o get back to his place? loﬁ (

I was supposed to pick him up and take him back.
Did he tell you what time to pick him up?
He told me in about an hour.

Alright, you drove home and then you drove back to the station, is
that right?

Right, I drovas back to_the restaurant across the street.

Alright, how far is the restaurant, Ford's Drive In, from your
hore? ’ T ‘ . :

It's about a mile.

Now, when you drove back there, had Oeft the Ford brive In? \jgr(, -

No, sir, he was still inside.

And you'’re in the restaurant across the street, were you watching?
Yes, sir I was watching for him to come out. |

Angd did you see him come out?-

Yes sir.

And who came out with him, if anyone?
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They stood outside, about 10-15 minutes talking, and
a e Tille, I didn't ... Wingo had his back to me, before they
left, of course he turned around and I could see who he was. And
just to be sure, I took his license number down off of his car.

. Dig '.ﬂrive. up ‘in his car, while you were there?

No, when I was going home and came back, he had pulled in, he had
‘come in. . : : o . '

Now, did you take the license number ,of-_. car? ...uao

Yes.

—_———E . . E

What kind of a car did he have?
A '64 Ford. \9_)(..
- ..Dp you. have ﬁhat ,.liceﬁse number?

Yes.
Do you have that at home also. ' !

Yes sir. I called the county court clerk's office to find out who
the car belonged to, by the licemse number. And they told me it
was registered to the Teamsters Local 327.

And, not specifically to‘ right?

but I went out to the Union Office, this
dues .and also to find out who's car this was.
car.

Not specifically to
evening to pay m
.And this wa

When did you find this cut?

The same day, ‘that evening.

Now, when and ame out of the restaurant, you say they
talked tog er for about 10-15 minutes?

Yes sir.
And, did you see -and anything to-

No sir. And I know at the time -as broke, he didn't have a
nickel. : .

How do you know that?

Well, I lent him enough money to buy a pack of cigarettes. The |
same day that - he metﬁ i
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Was that on the way to.the Ford Drive In?
Yes, it was on the way over there.

Did he ask you for the money?

Yes. .I'd loaned hinm muney several times.
Well, on-that day, how much did you loan him?

Just some change, he. said he needed some change. to get a pack of
cigarettes and drink some coffee until he met this party, that he

was going to meet.

Now, after you saw _them, in front of the restaurant, did -
leave first or _did leave.first?

jeft first. .When he left -they just talked, like I said,
_putside of the place for at least 10 minutes, ot in his car
and backed out toward town and e right aight across. the

street to where I was at.

Had you told ‘rhere you'd wait for him? ‘;

No sir. I teold him I'd be at ‘home and for him to call me at home
and I'd pick him up. But he saw.me when I came back to this.

restaurant.

While he was in Ford's, he'd seen you go into the other restaurant?
Yes. ' | b'\ ¢

~pid he tell you that?

Yes sir. s )
Alright, now when ?rejoihed you, after D left, what if
anything did say? :

He said that he had to go to town to see somebody.
‘Did he say who? '
No sir. '

pid he give you the money back, that he'd borrowed from you.

No sir.

pid he say what the conversation was that he had with-' /

HOFFA, Page 2196




He said ... he still didn't know that I knew who this was. He
asked me did I know the man. And I told him "no", because I didn't
want him to know that I did know who the man was. He sald well you
should know him, said, but I promised him I wouldn't tell anybody
who it was that I was meeting, and I can't tell you who the man is.
He said bot you've spem him several times. And I said well, I saw
his face, armd saw him, but T couldn't really tell you who the man

is.

pid .say anything to you that happened between him and - 7
No sir, he said that about a couple of days after this, just before
‘he left, he told me then, well, before he left I told him that I
. found out who his friend was, that he met. I said, nit's
P, ® and he said "yeah". And I said, "ghat in the world are you
oling meeting % apd he said, “well as. giving me. money
. several times goto Washington on, we a couple of times, and
he said I just had to tzlk to him"; and he never said what it was

.abput.

pid he say whether he had given him money to go to Washington?

No. )
Alright, now after- left, did'get in your car again?

vYes sir, I carried him home.

- BIC

vou carried him to his home. Well, hadn't he said to you he had to
see somebody downtown?

Yes sir.

pid he say who that was?

No sir. He said he was going to borrow his sister's car and go see
that person, whoever it was. And I carried him home, and when I

got him home, he asked me would I carry him to pick his sister's
car. And I told him I would, she lived in the b of

How far is that from where his home was?

oh, it's a pretty good ways, its 4-5 miles.
vyou did carry him there?

ves. I brought him to his sister's house, and he piéked up her
car, a '53 Chevrolet, and I left and went back home.

Now, do you recall what date this was, in relation to the time when
he left for Washington? :
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It was two days before.
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Now from the time that you left him at his sister's house, until
when he went to Washington, the first time early in December, did

you see

No sir.

‘Do you know, when was the next time that you saw him? .
The day. that he got pack. 7

And how maﬁy days had he been away?

'He was gone from Thuréday til Monday.

And when he came vack, did you see him?

,Qes he called me as soon as he got .back into town.
Aﬁd did he talk to you on the phone about his trip?
" He said he wanted to talk to me in person.

And did you meet him?

Yes sir, 1 went over to his house.

And was there anyone else p;esent there?

His wife. | 7
WaSishE'fhzre'nll“thentixmzyouftalkeﬂ'toshim?

~ Yes sir. ‘ -

What did he tell ybu?.

He told me that while he was in Washington, that him ahd Walter
Sheridan~~ got into a big argument. He said that Walter Sheridan
and two other lawyers had met-him ... First of all he said that the
night he got in there that Walter Sheridan gave him $3,000.00. In
a white envelope. He said that they'd talked and had a few drinks,
at Sheridan's house and that Sheridan carried him back to a motel
that he was staying in, in Bethesda, MD. And he said that when he
got to the motel, it was kind of late at night, at 11:00, p.m., and
. £hat he had this $3,000.00 on hin and he didn't want to keep it on
his person that night, so he called downstairs to the desk and
asked them was it too late to put valuables in the safe and they
told him, "no." He said he took the $3,000.00 downstairs and
deposited it until the next morning. He said the next morning he
went back downstairs and picked up his money. He and Walter
Sheridan had set a time and place for meeting the next day. Walter
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Other than him and Walter Sheridan having a bad ar ent, he said
. that he told Sheridan that what he was askiny +to do, was L C
- worse than anything that Hoffa"" or agd- ever done.

Sheridan came out and picked him up, and they went to Washington,
downtown Washington and they met in these two lawyer's office and
he said that this was when they asked him to sign the affidavits.
And he said that the affidavit was not true.and that he refused to
gign it. - 2nd he said that when he refused to sign -it,  that

- Sheridan asked him could he talk to these two lawyers, _ for a few
" _mimutes, and he waited in the hall office and he said that in a few

minutes Sheridan came back and he told him that he had to have this
$3,000.00 back. Said that these attorneys have told me that I've
made a mistake and its against the law for me to give you money,
and you're going to have to give it pack to me. &and he said that
he gave him his $3,000.00 back. ’ .

pid he say anything else about that trip?

Do ydu have-notes_nf this conversation?
Not of this, other thén what he told me.
Do you have notes of what he told you?
No, I didn;t write it down.

Now, when he told you that he went to Washington, did he give you
the name of the motel that he was staying at?

Yes sir. It was the Goverhbr's House.
Did he say bow he.went to washington?
Yes sir, he said that he went up on a train.

Did he say how he came to piék out the Governor's House?

He sajd .that Walter Sheridan lived in Bethesda, MD:and the - -

Governor's House is in Bethesda.

" Well, did Walter Sheridan- tell him to go to the Governor's House?

He told me that Walter Sheridan's wife had rented him, had gotten
him the room in the Governor's House.

Wwas that before he left?

No sir, it was after he left, but before he got up there. They
were to make some arrangements for him to stay.

Well, when he got there, on the train, did he say what train he
left on?
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No sir. He got a cab, he said and went to the Governor's House.

ngl, when he got to the station, did he say whether he, ... how
did he know he had a reservation at the Governor's House, did he

say? =~ . . -

Yéé,'ha,ialleEUWalter.Sheridan's house.. Walter Sheridan at the
time was in New York, and he talked to Mrs. Sheridan and she told

that Walter was on his-way ing d that he had told her to
“make some kind of arrangements for to. stay. .

She told him that she had made arrangeménts at the Governor's
House?

Yes.
Did he say what time he yot in, do you know?
" No sir, he_didﬁ‘trsay.

-Now,.did hegsay‘ﬁhethar he went directly to the Governor's House,
or to the Sheridan's? ‘

No, he went to, ... well, he didn't go to the Governor's House or

sheridan's house, because Mrs. Sheridan told him that Walter was on

his way in from New York on a flight, d he was supposed to be in
almost at this time, and she askedﬁwould he go to the airport

and meet Sheridan, and he said he would. When he said he didn't
have much money, she said, get a cab and go out to the airport -
and that's where he met Sheridan, at the airport.-

And where did he go from there?

They wept from there to Shgridanjs house.

pid he-gi§e you the addresg té Sheridan's house?
No sir,.he didn't.

Did he say anything as to what Sheridan had told him, when he first
met him? Did he say what the conversation was?

He just said that Sheridan wanted him to meet with him and these
two lawyers the next day. :

 pid Sheridan take him to his house, directly from the airport?
Yes sir. '
At what point did Sheridan give him the $3,000.00, did he say?

He told me that they went into the house, and that Sheridan asked
him if he wanted a drink, and he told him yes, and that they had a
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couple of drinks, and he said that he got up and he asked Sheridan
where the bathroom was, and he tcld him, and he said he went to the
bathroom, and when he was coming out of the bathroom, that Sheridan
was coming in and handed him a white envelope, and said it had a
rubber band around it, he. said he didn't say a word (Sheridan),
. just handed him the envelope. . And Sheridan went —on into the
pathroom as he was on his way ouyt.  And he said when he handed him
the envelope, he took the rubber band off of it ‘and opened it, and
it was 30 - $100.00 bills. ' :

Did he say whether or not he had talked to Sheridan about the.
money? ' : : - ‘ L - _

He said at that time, they didn't discuss it at all.

H speaking:

_HMay I put in here was present during several conversations
. where he wonld hear saying in a telephone conversation as

- would talkx with Sheridan, — off and on during the summer, I guess
heard @Jfftalking to Sheridan a dozen tipes, ar more!
been. {insisting??) .Sheridan that samething had to be

done tor him.
. %-\c

\

He.! told him that I've got to have money from someplace; he told
Sheridan that his family.was ... he didn't have food for his
family, he hadn't been able to buy his kids any clothes and he also
made a statement that Sheridan had promised him money and that he
wanted it. And all this time, Sheridan had kept telling him that

he couldn't do it right now.

‘!!yway, there was no conversation at that-time about the $3,000.00, //)

’ﬁhen“he;gavg,itrtn;him, that you know of.

"Ho.

Now, did he séy how long that he stayed with Sheridan that night?

- Well, he @idn't say how long, but he-said it was- about 11:00 p.m.
when he got back to the motel, and the best that I can remember, he
met Sheridan around 6:00 - so it must have been about 5 hours.

Did he say whether he had dinner with Sheridan's?

He said they asked him to have dinner, but he said he didn't. He
only had a few drinks.

After he went back to the motel, you say somewhere arcund 11:00
p.-m., and he called downstairs to see if the safe was still open,
the man said it was, now, what if anything did he say he did then?

He told me that he went downstairs as soon as he talked, it was a
young boy, at this time and he said he went down to the desk, said
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he had the money in his hand, the $3,000.00, and said he just laid
it up on the counter.

The $3,000.00? Was it in an envelope then?

. . mp, it was.all in cash wmoney. .He had the rubber bamd around it, he
- gaid. AnAd he said he laid the mwoney up on the counter and told the
employee that he wanted to check this in, put it in the safe. He
said the boy gave him an envelope, put the money in the envelope
and asked him to sign his name on it. And tore off a top slip off
the. top of the same envelope, that had this matching number, "and
gave it to him and this was what he was to sign and give back to

the man when he came to pick up his money.

Did the man put it in the safe?

'!says.-im_ doesn*t know what :mened that night, he said there —]

: a misunderstanding. _ :

‘HBe didn*t see him put it in the safe? : b'7C
No sir. |

Well, what was the next thing that happened with respect to the
money? : :

morning, ent down to pick it up and a woman was on duty &zt

Well, theﬁ thing that happened about the money, was the next
this time, a Mrs. Wilson** was her name, and ...

Before you get to that, did he know the name of the boy, that he
.had given the money to? ' '

I don't know if he did, he ‘didn*t say. I didn't find out this
_woman's name until he and I went back to Washington. This Mrs.
Wilson told him that .she didn't know anything about it, she
couldn't find any record on him putting anything in this safe, and
he said that he showed her the slip, and she told that she
. would call this boy, that was on duty-the night before when he gave - /J

it to him, and get it straightened out. She called the boy, and
the boy told her where it was at, where the package was. And she
‘'got the package and he gave her the receipt, and he signed the slip

that he had.

Did he say whether she went to the safe and gﬁt it?

He dign*t say where she got it.

Did you have occasion to see this Mrs. Wilson any subsequent time?
Yes sir, we saw her when we went back.

When did you go back there? |
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. We went back about the 28th of December.
And you saw this Mrs. Wilson?
Yes sir.

Did he point her out to you as the woman who had given him the
money? .

-  Yes sir, he talked to her.
In your presence? o T
Yes.

What was that conversation?

. He asked her if 'she-yemewbered him being there before.
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Tell me about Mrs. Wilson**, what you observed when you went with
him sometime around the 28th. Now, did you talk to Mrs. Wilson?

No.

Were you present when he talked with her?

'Yes sir, I was standlng r1ght there be51de him.

- And, when was that in relation to the time when you arrived there?

‘Just as soon as we went in and rented a rooms.
What time did you go in there?

We got in there about 4:00 in the evening.

'And what conversation did he have with her in your presence?

_Well the reason we went to Washington, DC was to get proof, beyond

a shadow of a doubt, from witness and everybody else that he had
actually put $3,000. 00 in this safety deposit box at the motel. Of
course, he told Walter Sheéridan~* on the telephone that he Jjust
wanted to talk to him, and Sheridan told him that if we could get
the money to get up there on that he'd give us money to get back
on. Well when we got there, we went in and we got our room, and I
told him right then before we went back to get our clothes out of
the car, I said is the person here that knows about this $3,000.007
And he said that lady right there was 